
15  MART  2024  CUMA SAYI : 137YIL : 3 FİYATI : 2 TL

8 'de

5 'te

7 'de

3 'te

4 'te

5 'te

7 'de

AHMET 
BESEREK

8 'de

GÜNDEM

4 'te

9 'da

11 'de

4 'te

3 'te

AVLUDAKİ SES- METİN TURAN

İSTİKLÂL MARŞININ KABULÜ… 

FETHİYE BELEDİYE BAŞKANI ADAYINA 
DENSİZ SORULAR

5 'te 6 'da 7 'de

SEÇİM ÖNÜ 
KIRMAYALIM YÜREKLERİ.!!

AKDENİZLİ; “REKOR OY İLE KAZANACAĞIZ”

KARACA : 
'DEBBOY MEVKİİNİN 

ÇEHRESİNİ 
DEĞİŞTİRECEĞİZ'  

KARACA : 
'DEBBOY MEVKİİNİN 

ÇEHRESİNİ 
DEĞİŞTİRECEĞİZ'  

SAATCI,  
“KARAÇULHA'YI 
CAZİBE MERKEZİ 

YAPACAĞIZ”

SAATCI,  
“KARAÇULHA'YI 
CAZİBE MERKEZİ 

YAPACAĞIZ”

 6. GÖCEK OT   
YEMEKLERİ
FESTİVALİNE
İLGİ YOĞUN OLDU

 6. GÖCEK OT   
YEMEKLERİ
FESTİVALİNE
İLGİ YOĞUN OLDU
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ÇATALARIK SOSYAL TESİSLERİ'NDE İLK İFTAR AÇILDI

BALON BALIĞI AVLAYAN BALIKÇILARA 
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N�kah İç�n 8 Mart'ı Seçt�ler
8 Mart Dünya kadınlar günü 
neden�yle Feth�ye'de de ç�ftler 
n�kah �ç�n bu anlamlı günü 
terc�h ett�. Ç�ftler arasında 
Hollandalı gel�n de aldık.
Feth�ye'de n�kah �ç�n 8 Mart 
Dünya kadınlar gününü terc�h 
eden ç�ftler, Özer Olgun Kültür 
merkez� önünde ve n�kah 
da�res�nde zaman zaman 
kuyruklar oluşturdu. 10'u aşkın 
n�kah, beled�ye n�kah 
memurları Fatma Durgut 
Arıkan ve Mehmet Küçükala 
tarafından kıyıldı. Kuzey Kıbrıs 
Türk Cumhur�yet�'nde garson 
olarak çalışan Şanlıurfalı Al� 
Atmaca, Feth�ye'ye tat�l �ç�n 
gelen Hollandalı Djenyse 
Patronnella Cornel�a Mar�a 

HOLLANDALI GELİN DE ALDIK

Wusk �le n�kahı, Fatma Durgut 
Arıkan kıyarken ç�ft çok mutlu 
olduklarını söyled�ler. N�kahları 
kıyılan ç�ftlerden Enzel 
Büyükünal Sezg�n Musluk ç�ft� 
de bugün n�kahlarının 

kıyılmasından duydukları 
mutluluğun çok büyük 
olduğunu �fade ett�ler. N�kah 
memuru Fatma Durgut Arıkan 
�se tüm kadınların gününü 
kutladı.
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Feth�ye'de B�l�m ve Sanat 
Merkez� Yavrukurt Kümes� 
İzc�ler�, doğa yürüyüşü etk�nl�ğ� 
düzenled�.

Etk�nl�k kapsamında �zc�ler, 
Kayaköy L�kya Yolu'ndan 
başlayarak Kayaköy'e kadar 
yürüdü. Yürüyüş sırasında 
�zc�ler, doğanın güzell�kler�n� 
keşfett�, tar�h� ve kültürel 
değerler� öğrend�, çevre b�l�nc� 
ve doğa sevg�s� kazandı. 
Yürüyüşün ardından �zc�ler, 
Kayaköy'de kahvaltı yaptı. 
Etk�nl�ğ�n sonunda konuşan 
Feth�ye Kaymakamı İsma�l 
Hakkı Ertaş, �zc�l�ğ�n önem�ne 
değ�nerek �zc�ler� tebr�k ett�. 
Kaymakam Ertaş, “İzc�l�k, 
gençler�m�z�n k�ş�sel 
gel�ş�m�ne, l�derl�k becer�ler�ne, 
takım ruhuna, vatan sevg�s�ne 
ve m�ll� değerlere katkı 
sağlayan b�r faal�yett�r. S�zler, 
ülkem�z�n geleceğ�ne yön 
verecek olan nes�ls�n�z. Bu 

 İZCİLERDEN DOĞA YÜRÜYÜŞÜ

nedenle s�zlere güven�yor ve 
başarılar d�l�yoruz” ded�.

İlçe M�ll� Eğ�t�m Müdürü Faruk 
Kaya yaptığı açıklamada 
�zc�ler�n yaptığı doğa 
yürüyüşünü takd�r ederek, 
"Doğa yürüyüşü, hem fiz�ksel 
hem de z�h�nsel sağlık �ç�n 
faydalı b�r akt�v�ted�r. S�zler, 
hem bedenen hem de ruhen 
sağlıklı b�reyler olmanızı 
sağlayacak b�r etk�nl�k 
gerçekleşt�rd�n�z. Ayrıca, 
doğayı korumak ve yaşatmak 
�ç�n de sorumluluk aldınız. 
Emeğ� geçen herkese teşekkür 

ed�yorum" d�ye konuştu.

Etk�nl�ğe katılan �zc�ler ve 
vel�ler de doğa yürüyüşünden 
memnun kaldıklarını bel�rterek, 
bu tür etk�nl�kler�n devam 
etmes�n� �sted�.

Etk�nl�ğe, Feth�ye Kaymakamı 
İsma�l Hakkı Ertaş, İlçe M�ll� 
Eğ�t�m Müdürü Faruk Kaya ve 
eş�, Şube Müdürler� Gönül 
Ertaş ve Ekrem Gürhan, 
BİLSEM Müdürü Has�be Polat 
Dayıoğlu, İzc� L�der� ve Sınıf 
Öğretmen� Üzey�r Çet�n, �zc�ler 
ve vel�ler katıldı.

Feth�ye'n�n Göcek 
Mahalles�nde gerçekleşt�r�len 
6. Göcek Ot Fest�val�'ne �lg� 
yoğun oldu.
Feth�ye'de, 6'cı. Göcek Ot 
Fest�val�'nde yöresel otlar ve 
otlardan yapılan yemekler 
tanıtıldı. Göcek Kültür ve 
Tur�zm Derneğ� tarafından bu 
yıl 6.'sı düzenlenen fest�valde, 
yörede yet�şen otlar tanıtılıp, 
bu otlardan yapılan yemekler 
beğen�ye sunuldu. Geleneksel 
ot yemekler� ve yöresel 
ürünler�n satışa sunulduğu 
fest�vale katılanlara ot çorbası 
�le ayran �kram ed�ld�. 
Fest�valde, yöresel kıyafet 
g�yen vatandaşlar ve 
katılımcılar halk oyunları 
müz�ğ� eşl�ğ�nde oynayarak 
unutulmaz b�r gün geç�rd�. 
Türk�ye Aşçılar Federasyonu 
üyeler�nden oluşan jür� üyeler� 
fest�valde vatandaşlar 
tarafından en lezzetl� ot 
yemeğ�n� bel�rlend�. 
Fest�vale Feth�ye Beled�ye 

 6. GÖCEK OT YEMEKLERİ FESTİVALİNE İLGİ YOĞUN OLDU

Başkanı ve CHP Başkan Adayı 
Al�m Karaca, MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten STK 
başkanları, S�v�l toplum 
kuruluşları ve üyeler�, Toros 
Yörükler� Türkmen 
Federasyonu Başkanı aynı 
zamanda Seyd�kemer Yörük 
Türkmen ve Kültür Derneğ� 
Başkanı İsma�l Uzunoğlu �le 
çok sayıda vatandaş katıldı.
Göcek Kültür ve Tur�zm 
Derneğ� Başkan Yardımcısı 
Onur Ugan, gazetec�lere, 
gelenekselleşen fest�val �le 
kültürün yaşatılmaya 
çalışıldığını söyled�.
Fest�val çerçeves�nde 
bölgedek� dağlarda ot ve doğal 

çayların tanıtıldığını anlatan 
Ugan; "Bugün, otlardan 
yapılan yemekler� m�safirlerle 
buluşturuyoruz. Amacımız, 
atalarımızın yed�ğ� yemekler� 
gelecek nesle aktarmak. 
Böylece sağlıklı gıdayı 
yaygınlaştırmak, köy yaşamını 
devam ett�rmek ve 
çocuklarımızı hazır gıdalardan 
uzak tutmayı hedefl�yoruz. 
Bölgedek� tur�stlere de yerel 
gıda ve el ürünler�n� sunmuş 
oluyoruz. Bu da b�z�m �ç�n 
büyük mutluluk ver�yor �lg�n�n 
yoğun olması b�zler� mutlu 
ed�yor. Değerler kayboldukça 
�nsanlar daha çok �lg� 
göster�yor" d�ye konuştu.



4

15 . MART . 2024 CUMA SAYI : 137YIL : 3

PROF. DR. MUSTAFA SAATCI

FETHİYE MAVİSİ

B�r�s� seslend�.. Döndüm baktım..Ben tanımıyorum ama.!. Bell� 
k� o kardeş�m tanıyor ben�.. ''Gel Celal bey b�r çayımızı �ç,, 
ded�...Tam döndüm �k� adım attım.. ''Sen�n fikr�n�de.. 
z�kr�n�de b�l�yoruz ama.!.,, d�ye devam ett�.. Sadece 
gülümsed�m ve yanına g�d�p, çayını �çecek'ken başımı çev�r�p 
ger� döndüm.. Bağırdı.. çağırdı ama dönmed�m.. Bu olayı b�r 
part�m�z�n seç�m ofis�n�n önünde yaşadım..!
Bazı �nsan� değerler�m�z� y�t�rm�ş�z dostlarım.. Lafa bak.! 
''fikr�m�-z�kr�m� b�l�yormuş ama çay �çecekm�ş�z.!.,, Sevg� 
duygusunu.. SAYGI denen o güzel�m duyguya veda etm�şs�z.. 
BEKLENTİ peş�nde koşan �nsanlar olmuş NİCEMİZ..!! Ne 
olurdu sank� çay davet� sonrası �k�nc� cümley� söylemeseyd�!
Düşünceler�m�z farklı olab�l�r.. Her �nsanın b�r aklı..ben�msed�ğ� 
b�r ADAY vardır.. Ne gerek var yüreklere olumsuz b�r düşünce 
yansıtmaya. Karşılıklı SEVGİ ve SAYGI duygusu �le 
YUDUMLASAYDIK BİRER BARDAK ÇAYIMIZI.?.
Ben�m şu b�r dak�kada yaşadığım OLUMSUZ olayı belk� 
n�celer�n�z yaşamıştır.. ''Ben�m part�mden'sen arkadaş-
dostsun.. B�r başka görüşteysen DÜŞMANSIN..!,, Hala 
İLKEL b�r kab�le üyes� g�b� hareket ed�yoruz BU ÇAĞDA..! 
Ama bu hareketler'de bulunmaya b�zler� yukardak� İKTİDAR 
sah�pler� yönlend�r�yor.. İster �stemez OLUMSUZ 
DÜŞÜNCELERİNİ YANSI'TA..YANSI'TA ETKİLENİYOR 
DUYGU DÜNYAMIZ..!
Modern dünya'da n�ye yaşanmaz bu olumsuzluklar..? N�ce 
batıda yaşayan �nsanlarımızla konuşuyorum seç�m günler�n�..! 
''B�zde s�z�n g�b� olaylar yaşanmaz.. seç�m� b�z sadece 
DEMOKRASİNİN gereğ� olarak ANLARIZ.! Günü gel�nce 
sandığa g�der oyumuzu atarız.. K�mseye sen 
şuncusun..buncusun d�ye ayrımcılık yapmayız… 
Demokras�n�n gereğ�n� yaptık d�ye sev�n�r�z'de üstel�k..,, 
ded� 45 yılını Almanyada geç�ren ve Alman vatandaşı olan 
ama Türklüğünü UNUTMAYAN BİR KARDEŞİMİZ…!
Sözün özü… Seç�m ''önler�n'de,, kırıyoruz b�rb�r�m�z�n o 
güzel�m yüreğ�n�.. Elele –gönül gönüle b�r seç�m yaşamayı b�r 
türlü becerem�yoruz..! Yüce d�n�m�z�n ''B�rb�r�n� sev�n,, 
öğret�s�ne sırt çev�r�p; k�n ve nefret duygusunun UŞAĞI oluyor 
n�celer�m�z..!
Ne kaldı şurda..? Sabred�ver�n dostlar.. Yüreğ� ÇİRKİN olan 
varsa b�le; azıcık sabred�ver�n.. Sevg� ve saygıya sarılıver�n.. 
Olmaz mı.?
Sevg�yle kalın. 
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Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası'nda (FTSO), 8 Mart 
Dünya Emekç� Kadınlar Günü 
çeş�tl� etk�nl�klerle kutlandı. 
FTSO yönet�m� ve kadın 
g�r�ş�mc�ler, �şyerler�nde ve 
hastanede tek tek z�yaret ett�ğ� 
emekç� kadınlara, Kadınlar 
Gününün sembol ç�çeğ� 
karanfil hed�ye ederek, 
günler�n� kutladı.  
FTSO Mecl�s Başkanı Kemal 
Hıra, Yönet�m Kurulu Başkan 
Yardımcısı Ramazan D�m �lk 
olarak Oda h�zmet b�nasında 
b�r araya gelen Muğla Kadın 
G�r�ş�mc�ler İl İcra Kurulu 
Başkan Yardımcısı Sev�lay 
Akın Ünver, Muğla Kadın 
G�r�ş�mc�ler İl İcra Kurulu Üyes� 
H�lal Polat, Muğla Kadın 
G�r�ş�mc�ler İl Kurul Üyeler� 
Aslıhan Den�z, Makbule Beler, 
H�cran Ayva Yeşertener, FTSO 
Mecl�s Üyeler� Seyhan Özgür, 
Ayfer Kıvrak, FTSO Genel 
Sekreter� Ezg� Kullukçu �le 
kadın Oda çalışanlarının 8 
Mart Dünya Emekç� Kadınlar 
Günü'nü kutlayarak, karanfil 
hed�ye ett�. 
Daha sonra Mecl�s Başkanı 
Kemal Hıra, Muğla İl Kadın 
G�r�ş�mc�ler İl İcra Kurulu 
Başkan Yardımcısı Sev�lay 
Akın Ünver, Muğla İl Kurul 
Üyeler� ve FTSO kadın mecl�s 
üyeler� �le b�rl�kte kadın 
�st�hdamı yoğun �şyerler�n� 
z�yaret ederek, emekç� 
kadınların, 8 Mart Dünya 
Kadınlar Gününü kırmızı ve 
beyaz karanfille kutladı. Heyet, 
daha sonra Feth�ye Devlet 
Hastanes�'n� z�yaret ederek 
pol�kl�n�k ve serv�s çalışanı 
kadınlar �le hasta ve hasta 
yakını kadınlara karanfil 
hed�ye ederek, 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü'nü kutladı. 
Dünya Kadınlar Günü'nün 
sembol ç�çeğ�n�n karanfil 
olduğunu vurgulayan FTSO 
Mecl�s Başkanı Kemal Hıra, 
“Tüm kadınlarımız emekç�d�r. 
Kadınlarımızın el�n�n değd�ğ� 
her yer güzelleş�yor. B�z de 8 
Mart 1857 tar�h�nde ABD'de 
gömlek fabr�kasında çalışan 
123 kadın �şç�n�n grev 
sırasında hayatını kaybett�ğ� 
bu anlamlı günde, g�r�ş�mc� 

FTSO, 8 MART DÜNYA KADINLAR GÜNÜ'NÜ ETKİNLİKLERLE KUTLADI 

kadınlarımızla b�rl�kte, gerek 
�şyerler�nde gerekse 
hastanede fedakarca çalışan 
kadınlarımızın yanında olmak 
�sted�k. Z�yaret ett�ğ�m�z 
emekç� kadınlarımızın 
nezd�nde tüm kadınlarımızın 8 
Mart Dünya Emekç� Kadınlar 
Günü'nü kutladık ve bu özel 
günün sembolü olan karanfil 
hed�ye ederek teşekkür ett�k. 
Feth�ye ve Seyd�kemer'de 
erkeğ� �le omuz omuza 
fedakarca çalışarak, üreten, 
geleceğ�m�z� yet�şt�ren, 
hastalarımızı �y�leşt�ren, 
şehr�m�z� güzelleşt�ren tüm 
kadınlarımıza şükran 
borçluyuz. Sadece b�r gün 
değ�l her gün kadınlarımızın 
kıymet�n� b�lmel�y�z.” d�ye 
konuştu.   
Sınırları zorlayan güçlü 
kadınlar �ç�n daldı ve pankart 
açtı
Muğla İl Kadın G�r�ş�mc�ler İl 
Kurul Üyes� Aslıhan Den�z, 8 
Mart Dünya Emekç� Kadınlar 
Günü �ç�n kadının gücüne 
d�kkat çekmek ve farkındalık 
yaratmak amacıyla özel dalış 
yaparak, 15 metre der�nl�kte 
“Sınırları Zorlayan Güçlü 
Kadınlar” pankartı açtı. 
FTSO'nun 8 Mart Dünya 
Emekç� Kadınlar Günü 
kutlamaları kapsamında 
Aslıhan Den�z'�n dalışının da 
yer aldığı özel b�r v�deo 
hazırlanarak, sosyal medya 

hesaplarında yayınladı. 
FTSO'nun kadınlar gününe 
özel kutlama v�deosunda 
Yönet�m Kurulu Başkanı 
Osman Çıralı da tüm 
kadınların 8 Mart Dünya 
Emekç� Kadınlar Günü'nü 
kutladı. 
Kal�te eğ�t�m�ne katılan 
kadınlara karanfil hed�ye ed�ld�
FTSO L�kya Salonu'nda 
gerçekleşt�r�len ve 8 Mart 

Dünya Kadınlar Günü'ne denk 
gelen ISO 10002 Müşter� 
Memnun�yet� Yönet�m S�stem� 
eğ�t�m� önces�nde de, Türk 
Loydu Vakfı Baş denetç�s� ve 
Eğ�t�mc� Olcay Koca eğ�t�me 
katılan kadınlara karanfil 
hed�ye ederek, günler�n� 
kutladı. Eğ�t�m, günün anısına 
gerçekleşt�r�len toplu fotoğraf 
çek�m�n�n ardından devam ett�.

Feth�ye'n�n Faralya 
Mahalles�ndek� ana yol 
üzer�nde bulunan kayalar, 
tehl�ke saçmaya devam ed�yor. 
Yapılan tüm çağrılara rağmen 
önlem alınmazken, sabah 
saatler�nde yol üzer�ne kaya 
parçaları düştü. Yol trafiğe 
kapandı. 
Feth�ye'n�n, Faralya 
Mahalles�'n�n anayol g�r�ş�nde 
bulunan kaya kütles�n�n düşme 
r�sk�ne karşı yapılan tüm 
çağrılara rağmen, yıllardır 
önlem alınmıyor. Sabah 
saatler�nde �se yağışlı havayla 
b�rl�kte kayaların b�r kısmının 
yola düştüğü b�ld�r�ld�. 
Meydana gelen olayda can ve 

FACİANIN EŞİĞİNDEN DÖNÜLDÜ!

mal kaybı olmazken, yolun b�r 
süre trafiğe kapalı kaldığı 
öğren�ld�. Yerl� ve yabancı 
tur�stler�n yanı sıra mahalle 
sak�nler�n�n hemen her an 
geçt�ğ� yolun üzer�ndek� dev 
kaya parçaları bulunduğu 
yerden ayrılırken, olası b�r 
tehl�ke karşısında fac�a 
yaşanab�leceğ� kayded�ld�. 
Defalarca yetk�l� merc�lere bu 
tehl�key� arz ett�ğ�n� d�le get�ren 
mahalle muhtarı Hasan 
Karaburun, “Mahallem�ze 
başka g�r�ş yolu yok. Kayalar 
g�derek açılıyor ve tehl�ke her 
geçen gün 'Ben gel�yorum' 
d�yor” �fadeler�nde bulundu.

Feth�ye'de kaçak kazı yapıldığı 
�hbarı üzer�ne bölgeye operasyon 
düzenlend� ve 4 şüphel� suçüstü 
yakalandı. Muğla İl Jandarma 
Komutanlığı ek�pler� tarafından 
yapılan �st�hbar� çalışmalar 
sonucunda, Feth�ye'n�n Kayaköy 
Mahalles�'nde kaçak kazı yapıldığı 
b�lg�s� alındı. Dün kaçak kazı 
alanına Muğla KOM Şube 
Müdürlüğü ve Feth�ye İlçe 
Jandarma Komutanlığı ek�pler�nce 
gerçekleşt�r�len operasyonda 4 
şüphel� şahıs suçüstü yakalandı.
Kazı alanında yapılan aramada; 

KAYAKÖY'DE KAÇAK KAZIYA SUÇÜSTÜ

jeneratör, h�lt�, matkap ve çeş�tl� 
kazı aletler� ele geç�r�ld�. 
Şüphel�ler�n �lk �fadeler�nde olayla 
bağlantılı olduklarını bel�rtt�kler� 4 
şahıs daha tesp�t ed�ld�. 8 adreste 
gerçekleşt�r�len aramalarda; 2 
adet ruhsatsız av tüfeğ�, kurusıkı 
tabanca ve tabancaya a�t 76 adet 
fişek �le 12 adet 7.65 mm. fişek 
ele geç�r�ld�. Feth�ye Cumhur�yet 
Başsavcılığı tarafından �lg�l� adl� 
�şlemler�n başlatıldığı ve 
şüphel�ler�n savcılığa sevk 
ed�leceğ� öğren�ld�.

Balon Balığı Avcılığının 
Desteklenmes� Hakkında 
Cumhurbaşkanı Kararı Resm� 
Gazete'de yayımlandı. Karara 
göre balon balığını avlayan 
balıkçılara tane başı 25 TL, 
d�ğer türler�n� avlayanlara da 
10 TL destek ödemes� 
yapılacak.
Cumhurbaşkanı Recep Tayy�p 
Erdoğan'ın �mzasıyla Resm� 
Gazete'de yayımlanan Balon 
Balığı Avcılığının 
Desteklenmes� Hakkındak� 
Karara göre balon balığını 
avlayan balıkçılara tane başı 
25 TL, d�ğer türler�n� 
avlayanlara da 10 TL destek 
ödemes� yapılacak. Söz 
konusu karar 2024, 2025 ve 
2026 yılları �ç�n geçerl� olacak. 
Destek ödemeler� �ç�n gerekl� 
finansman, Tarım ve Orman 
Bakanlığının tarımsal 
destekleme bütçes�nden 
karşılanacak.

BALON BALIĞI AVLAYAN BALIKÇILARA 

TANE BAŞI 25 TL ÖDENECEK
Balon Balığı ned�r?
Balon balıkları a�les� ya da 
b�l�msel adlarıyla 
Tetraodont�dae fam�lyası, üst 
sınıf olarak Tetraodont�formes 
takımına a�t b�r a�led�r. 
Genell�kle gümüş yanaklı 
kurbağa balığı olarak da 
b�l�nen Lagocephalus 
sceleratus, Tetraodont�dae 
fam�lyasındak� son derece 
zeh�rl� b�r balıktır. Ülkem�z 
den�zler�ndek� varlığı 2000'l� 
yılların başında tesp�t 
ed�lm�şt�r. Bu türler pas�f zeh�rl� 
balıklar olarak da b�l�n�r. 
D�kenler�nde zeh�r bulunmaz. 
Balon balıkları kend�ler�n� 
tehl�kede h�ssett�kler� zaman 
av olmamak �ç�n karın 
kısımlarını kurbağa g�b� 
ş�ş�r�rler ve normal 
büyüklükler�n�n b�rkaç katına 
ulaşırlar. Tetrodotoks�n (TTX) 
k�myasalı, balon balıkları 
a�les�n�n neredeyse tüm 
üyeler�nde bulunur ve 
karac�ğerler�nde depolanır. 
S�yanürden 1200 kat etk�l� 
zehre sah�p balon balon 
balığının tüket�lmes� b�r tarafa 
dokunmak dah� ölümle 
sonuçlanab�l�yor. Zeh�rl� 
etler�nden dolayı t�car� 
değerler� yoktur. Tetrodotoks�n 
maddes� üreteb�len bu balıklar, 
kas felc� yaparak nefes 
darlığına yol açab�l�r ve 
dolaşım yetmezl�ğ�ne bağlı 
ölümle sonuçlanab�len 
zeh�rlenmeye neden olab�l�r.

SEÇİM ÖNÜ KIRMAYALIM 
YÜREKLERİ.!!

Feth�ye Beled�yes� tarafından 
Çatalarık Sosyal Tes�sler�'nde �ftar 
programı düzenlend�. Sosyal 
Yardım İşler Müdürlüğü'nün 
organ�zasyonunda gerçekleşen 
�ftar programına çok sayıda 
vatandaş katıldı.

11 ayın sultanı Ramazan ayı geld�. 
Feth�ye Beled�yes�'n�n aşev�nde 
hazırlanan yemekler, Ramazan 
ayının �lk gününden �t�baren �ftarda 
vatandaşlara sunulmaya başlandı. 
Çatalarık Sosyal Tes�sler�'nde 
güzenlenen �lk �ftar programına �se 
yoğun katılım oldu. Feth�ye 
Beled�yes� Sosyal Yardım İşler 
Müdürlüğü'nün organ�zasyonunda 
gerçekleşen �ftar yemeğ� 
programına Feth�ye Beled�ye 
Başkanı aynı zamanda CHP 

ÇATALARIK SOSYAL TESİSLERİ'NDE İLK İFTAR AÇILDI

Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
Al�m Karaca da katılarak 
vatandaşlarla b�r araya geld�.

Program hakkında konuşan 
Başkan Karaca, “Feth�ye'de oruç 
tutan herkes�n Ramazan ayının 
hayırlı olmasını d�l�yorum. 
Tuttukları oruçların da kabul 
olmasını d�l�yorum. Geçen yıl y�ne 
burada beled�yem�z ve hayır 
severler�n destekler�yle �ftar 
programları organ�ze etm�şt�k. 
Bütün depremzedelere 30 gün 
boyunca yemek çıkarmıştık. 
Bugün tekrardan ek�b�m�zle b�rl�kte 
buradayız. B�n 500 k�ş�l�k yemek 
�kramında bulunduk. Bu, 30 gün 
boyunca devam edecek. Aynı 
zamanda farklı mahallelerde de 
�kramlarımız devam edecek.”



CUMA
SOHBETİ

HALİL ARIK  EMEKLİ İL MÜFTÜSÜ

Aradan 103 sene geçm�ş, büyük b�r sev�nçle, gururla, 
heyecanla İst�klâl marşını, hazırol vaz�yet�nde d�nler ve 
söyler�z.
Kıyamet sabahına kadar bu marş söylenecek, bu Bayrak 
varanımızın ufkunda dalgalanacaktır.
Buna �nancımız tamdır.
B�z bu ves�le �le Ak�f merhumun çocukları �le �lg�l� acı b�r 
hatırayı hüzünle,  b�raz da utanarak anmak �st�yoruz…
            ——————————
“Mehmet Em�n Ak�f, Çet�n Altan'ın odasında!
{ Mehmet Ak�f merhumun   Çocuklarının sonu}.
1966 yılının son günler�… Çet�n Altan, M�ll�yet gazetes�ndek� 
odasında yaşananları şöyle anlatıyor, b�rl�kte okuyalım.
“B�r öğle sonrası... Bayram �çer� g�rd�, 'S�z� b�r� görmek �st�yor' 
ded�.
-Buyursun... 
İçer� tıraşı uzamış, üstü başı bakımsız, yaşlıca, çel�ms�z b�r 
adam g�rd�. Hazırolu andıran b�r duruş ve hafif bükük b�r 
boyunla: 
-Benden�z, ded�, Mehmet Ak�f'�n oğluyum... 
B�r anda ne olduğumu y�ne şaşırdım ve nasıl şaşırdım 
b�lemezs�n�z. 
Esk� b�r dostluk havası yaratmak �sterces�ne: 
-Ooooo buyurun buyurun, nasılsınız?... türünden b�r yakınlık 
göstermeye çalıştım. 
O tavrını bozmadı: 
-Rahatsız etmeyey�m, ded�. S�zden ufak b�r yardım r�ca 
etmeye gelm�şt�m. 
Gökler m� tepeme yıkıldı; yer m� yarıldı da ben m� yer�n d�b�ne 
geçt�m; doğrusu fena allak bullak oldum. 
Ve y�ne tek yapab�leceğ�m şey� yaptım, cüzdanımı çıkarıp 
uzattım. O, bükük boynuyla: 
-S�z ne münas�p görürsen�z, ded�. 
C�nnet cehennemler�n�n tüm yıldırımları düşüyordu yüreğ�me. 
Cüzdanımı açtım; �ç�nde ne varsa çıkardım -fazla b�r şey de 
yoktu- el�mde tuttum. B�r �k� adım attı. Sanırım sadece b�r on, 
yahut y�rm� l�ra aldı. 
-Çok çok teşekkür eder�m, rahatsız ett�m, ded� ve çıktı. 
Aradan b�r ay geçt� geçmed�. Gazetelerde küçük b�r haber 
�l�şt� gözüme. 
Beş�ktaş'tak� çöp b�donlarından b�r�nde Mehmet Ak�f'�n 
oğlunun ölüsü bulunmuştu”.
             ————————
B�r çokları; Tahs�sat-ı Mestûre {örtülü ödenek} den�len 
çeşmeden bol bol �st�fade ederken Ak�f merhumun çocukları 
sefâlet �ç�nde öldüler.
Ak�f'�n ceb�nde para bulunmazdı.
Tacedd�n dergahından mecl�se yaya gel�r-g�derd�.
Kış günü paltosunu b�r fak�re g�yd�r�verm�şt�.
O İst�klâl marşı �ç�n b�r kuruş talep etmezken b�z onun 
çocuklarının, torunlarının hal�n� hatırını soramadık 
İst�klâl Marşının kabülünün  103. yılını b�r de bu haz�n haller� 
hatırlayarak kutlayalım.
“Rabb�m bu ülkeye b�r daha �st�klâl marşı yazdırmasın”, d�yen 
Mehmet Ak�f'�n ruhu şâd olsun, b�z� bağışlasın.
Vesselam
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 AK Part� Genel Başkan 
Yardımcısı Fatma Betül Sayan 
Kaya �le MHP Genel Başkan 
Yardımcısı F�l�z Kılıç, Karaçulha 
Mahalles�'nde vatandaşlarla b�r 
araya geld�. Genel başkan 
yardımcıları, Cumhur İtt�fakı 
M�ll�yetç� Hareket Part�s� (MHP) 
Feth�ye Beled�ye Başkan adayı 
Muhammet Kökten'e destek 
�sted�ler. 
AK Part� Genel Başkan Yardımcısı 
Fatma Betül Sayan Kaya �le MHP 
Genel Başkan Yardımcısı F�l�z 
Kılıç'ın da katılım gösterd�ğ� 
Karaçulha Mahalles� buluşmasına 
yoğun talep oldu. Programa genel 
başkan yardımcıları yanı sıra AK 
Part� Muğla M�lletvek�l� Yakup 
Otgöz, MHP Antalya M�lletvek�l� 
H�lm� Durgun, MHP Genel 
Sekreter Yardımcısı Tamer 
Osmanoğlu, MHP MYK Üyeler� 
Bahadır Alperen ve Al� Uçak, 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
Bayram Önder Akden�zl�, beled�ye 
mecl�s üyes� adayları �le çok 
sayıda vatandaş katıldı. 
Karaçulha Kültür Merkez�'nde 
düzenlenen programa katılan 
Genel Başkan Yardımcıları ve 
m�lletvek�ller�, Cumhur İtt�fakı MHP 

KÖKTEN, “ÖNCELİĞİMİZ KARAÇULHA OLDU”

Feth�ye Beled�ye Başkan adayı 
Muhammet Kökten'e destek 
�sted�ler. 
Yıllardır çözülmeyen sorunları 
kökten çözmek �ç�n aday olduğunu 
bel�rten Muhammet Kökten, 
Karaçulha halkına borçlu 
olduklarını �fade ett�. Kökten, “5 
yılda ekonom�k kr�z ve pandem� 
var d�yerek, projeler�n� 
yapmayanlar g�b� değ�l, s�zlere 
h�zmet etmek �ç�n gel�yoruz. 
Mecl�s üye ve ek�pler�m�z� s�zler�n 
mahalles�nden seçt�k. Çünkü 
s�zlere �y� h�zmet ets�nler d�ye 
seçt�k. Öncel�ğ�m�z Karaçulha 
oldu” d�ye konuştu. 
Muhammet Kökten'�n Feth�ye'de 
seç�lmes� hal�nde Cumhur 
İtt�fakı'nın gücü �le tüm 
mahallelere h�zmet g�deceğ�n� 
söyleyen AK Part� Genel Başkan 
Yardımcısı Fatma Betül Sayan 
Kaya, bölgen�n hak ett�ğ� noktalara 
ulaşab�lmes� �ç�n adayın 
desteklenmes� gerekt�ğ�n� �fade 
ett�. 
MHP Genel Başkan Yardımcısı 
F�l�z Kılıç �se b�rl�k ve beraberl�k 
�ç�nde seç�m� kazanacaklarını 
bel�rterek, Feth�ye'n�n �l olması �ç�n 
gayret sarf ett�kler�n� söyled�.

Cumhur İtt�fakı MHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten ve 
beraber�ndek� heyet, Feth�ye 
şeh�r merkez�ndek� esnafları 
z�yaret ett�. 
AK Part� Muğla M�lletvek�l� 
Yakup Otgöz'ün de eşl�k ett�ğ� 
gez� programına beled�ye 
pasajından başlayan Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, daha sonra balık 
hal�ne geçt�. Balık hal�n�n 
üzer�n�n kapatılmasını �steyen 
esnaflara; bu projen�n 
programlarında olduğunu 
söyleyen Başkan Adayı 
Kökten; Feth�ye'n�n geleceğ�ne 
�l�şk�n değerlend�rmelerde de 
bulundu. Z�yaretler�nde yoğun 
b�r �lg� �le karşılandığını bel�rten 
Kökten, teveccüh gösteren 
herkese teşekkürler�n� sundu. 
Çalışmalarının gayet �y� 
g�tt�ğ�n�n altını ç�zen Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 

KÖKTEN BALIK HALİ 
ESNAFINI ZİYARET ETTİ 

Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, beklemed�ğ� b�r �lg� �le 
karşılandığını d�le get�rd�. 
Talepler� d�nley�p projeler�n� 
anlattığını �fade eden Başkan 
Adayı Kökten, Feth�ye'n�n 
kron�kleşen sorunlarını 
çözüme kavuşturacaklarının 
sözünü verd�. 
AK Part� Muğla M�lletvek�l� 
Yakup Otgöz yaptığı 
açıklamada, “Bu dönem yerel 
seç�mler�n güzel b�r şek�lde 
sonuçlanacağına �nanıyorum. 
Feth�ye hak ett�ğ� h�zmetler� 
alacaktır. Seç�m sürec�nde 
bel�rlenen program 
doğrultusunda tüm �lçeler� 
dolaşıyorum. Muhammet 
başkan seç�m� kazandığı 
takd�rde sürekl� kend�s�yle 
�let�ş�m hal�nde olacağım. 
Ankara, büyükşeh�r ve �lçe 
beled�yes� koord�nes�nde tüm 
problemler çözülecek. Feth�ye 
ve h�zmet �ç�n varız” ded�.

Cumhur İtt�fakı (MHP) Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı 
Muhammet Kökten, Ankara'da 
M�ll�yetç� Hareket Part�s� Genel 
Başkanı Dr. Devlet Bahçel� �le 
Feth�ye'n�n �l olmasını görüştü.  
Devlet Bahçel� �le  Ankara'da 
b�r araya gelen Kökten, 
"Bugün MHP Genel 
Merkez�nde Sayın Genel 
Başkanı'mız Dr. Devlet 
Bahçel�'y� z�yaret ed�p 
geleceğ�n Feth�ye's�ne �l�şk�n 
sürdürdüğümüz çalışmalarımız 
hakkında b�lg� verd�k. 
Feth�ye'm�z�n �l olması 
taleb�m�z� de hazırladığımız 
raporla b�rl�kte kend�ler�ne 
takd�m ett�k"d�ye konuştu.  
Konu �le �lg�l� b�r açıklama 
yapan  Cumhur İtt�fakı  (MHP) 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Muhammet Kökten " 
M�ll�yetç� Hareket Parts� Genel 
Başkanı Sayın Devlet Bahçel�  
�le yaptığımız görüşmede, 
Feth�ye'm�z�n �l olması 
taleb�m�z� de hazırladığımız 

FETHİYE'NİN İL OLMASINI GÖRÜŞTÜLER

raporla b�rl�kte kend�ler�ne 
takd�m ett�k. Feth�ye'n�n �l 
olması �ç�n attığımız bu adım 
Feth�ye'm�z ve Feth�yel� 
hemşehr�ler�m �ç�n b�r m�lat 
olacaktır. Genel Başkanımız 
Sayın Devlet Bahçel�'n�n 
desteğ�yle bu hedefim�ze 
ulaşmak �ç�n kararlılıkla 
�lerleyeceğ�z. Ayrıca, 
Feth�ye'm�z �ç�n hazırladığımız 
projeler�m�zle �lg�l� kend�s�nden 
tam destek aldığımızın 
müjdes�n� de vermek �ster�m. 
Feth�ye'm�z�n kalkınması ve 
büyümes� �ç�n “B�rl�ğ�n 
Gücüyle” ve “Canla Başla” 
çalışmaya devam edeceğ�z. 
Genel Başkanımıza naz�k 
kabuller�, destekler� ve verd�ğ� 
cesaretten dolayı şükranlarımı 
sunuyorum. Geleceğ�n 
Feth�ye's�ne hep b�rl�kte 
yürüyeceğ�z"ded�.  Kökten'e 
Ankara z�yeret�nde MHP 
Muğla İl Başkanı Oğuz 
Akarfırat'ta eşl�k ett�.

Kökten, Tersane Esnafının 
Sorunlarını D�nled� Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, tersane esnafını 
z�yaret ederek sorunları 
d�nled�. Tekne �malatı �le bu 
bölgen�n ekonom�ye katkı 
sağladığını bel�rten Kökten, 
yen� tersane projes�n�n de 
�lg�yle karşılandığını söyled�. 
31 Mart Pazar günü yapılacak 
yerel seç�mler önces�nde 
çalışmalarını sürdüren Cumhur 
İtt�fakı MHP Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Muhammet 
Kökten, beraber�ndek� heyetle 
b�rl�kte tersane esnafına 
z�yarette bulundu. 
İşletmec�ler�n ve çalışanların 
sorunlarını d�nleyen Başkan 
Adayı Kökten, bölgede öneml� 
sıkıntıların bulunduğunu 
vurguladı. Yen� yer�nde hayata 
geç�r�lmes� planlanan tersane 
projes� hakkında da b�lg�ler 
aktaran Kökten, sorunların 
çözüme kavuşturulacağının 

KÖKTEN, “YENİ TERSANE PROJESİ MUTLULUKLA KARŞILANDI”

sözünü verd�. Cumhur İtt�fakı 
MHP Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Muhammet Kökten 
yaptığı açıklamada, “Tersane 
esnafımız ve emekç�ler�m�z�n 
sorunlarını d�nled�k. Çözüm 
öner�ler�m�z hakkında da 
değerlend�rmelerde bulunduk. 
Yen� tersane projem�z �le �lg�l� 
konuştuk. Bu çalışmamız 
mutlulukla karşılandı. Aynı 
zamanda tersanede büyük 
sıkıntılar olduğunu rahatlıkla 
göreb�l�yoruz. Kış dönem�nde 
Feth�ye’n�n ekonom�s� 
canlandıran bu bölgen�n 
durumu hep�m�z� üzüyor. 
Önümüzdek� 5 yılda onlara çok 
daha rahat b�r ortamda 
çalışma �mkanı sunacağız. 

Bunun sözünü verd�m. Tekne 
üret�m� �le Feth�ye ekonom�s�ne 
c�dd� b�r katkı sağladıkları �ç�n 
kend�ler�ne tüm �mkanları 

sağlayacağız. Her zaman 
onların yanındayız” �fadeler�n� 
kullandı.
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COŞKUN  KARABULUT

“ Tilki gölgesine arslan gizlenmez
   Yiğidin gölgesi kendinden olur."
                                Aşık Veysel 

Hemşehrim değerli yazar Metin Turan' ı okumaya devam. Bu 
kez zevkle okuduğum kitabın adı: " Avludaki Ses." Alevi- 
Bektaşi inancı ve kültürü bağlamında, halk şiiri incelemesi. 
Aşık Veysel, Ruhi Su, Feyzullah Çınar, Şeref Taşlıova gibi 
halk edebiyatının önde gelen isimlerinden örnekler verilerek, 
derin bir incelemenin yer aldığı, çok bilgilendiğim bir kitap. ( 
Avludaki Ses, Ürün Yayınları , Şubat 2022, İkinci Basım, 
Ankara)
Alevi- Bektaşi inancıyla toplumda isim yapmış ozanlara 
devletin bakışı, ozanların çektikleri sıkıntılar, acılar; tek partili 
sistemden çok partili sisteme geçişin sancıları; halk edebiyatı 
anlatılırken genel olarak sanata dair bugüne, yarına ve her 
zamana geçerli olacak vecizleşmiş tespitler. Hatta hemen 
unutmadan ilk aklıma gelen Ruhi Su' nun 1 Ocak 1940 yılında 
Varlık dergisindeki yazısından çok kısa bir bölüm:" .... Halk 
şarkılarımızı bir saz şairinin yayık, ve disiplinsiz sesiyle değil, 
fakat şehirli bir muganninin ağzıyla da değil; halk şarkılarımızı 
garp tekniği içinde, halk gibi fakat halktan ayrı olarak 
söylemeliyiz." ( s.127)  Evet tam da bu: " Halk gibi ama 
halktan ayrı söylemek" günümüz şiir anlayışında da yürekten 
benimsediğim bir anlayış.
Metin Turan, halk şiirini incelerken, usta bir kalem olarak, 
açıyı alabildigine geniş tutarak, genel toplum yapısını, 
kasabalı olmaktan kentleşme aşamasına geçememiş bir 
memleketten insan manzaraları, siyasi / ekonomik evrilmeler, 
ama insanların büyük çoğunluğunun bu evrilmede çok yavaş 
kaldığı ve sanatın genel durumundan satır aralarında yerinde 
tespitler okudum ve gerçekten sanki yazar benim eksiklerimin 
ne olduğunu sezmiş de göndermiş bu kitapları diye 
düşünmeden edemedim. 
Hele de kitabın birinci bölümünde geniş bir yer verilen Alevi-
Bektaşi kültüründe aşıklar ve nefesler konusunda, 
nefeslerdeki açık ve örtük anlamların, çok anlamlılığı 
getirdiğini ve kültürlerindeki zahiri- batıni anlayışın bu işlevin 
oluşmasına büyük katkı sağlamakta olduğunu görüyoruz 
Halk şiirine ve genel olarak her tarzdan şiire ve edebiyata 
gönül verenlerin çok yararlanacağını ve beğenerek 
okuyacağını umduğum bu değerli kitabı ısrarla tavsiye 
ediyorum .

Kitabı okuyanlar kısaca sözünü ettiğim konuları etraflıca 
okuyacaklardır. Ama ben çok ilgimi çeken bir konuyu 
paylaşmadan geçemeyeceğim. Yazıyı bu bilgiyi paylaşarak 
bitirelim: "  Örneğin, genel olarak Alevi- Bektaşi şiirinde, özel 
olarak da nefeslerde sıklıkla işlenen motiflerden biri olan 
turnanın, açık anlaşılır anlamı yanında, dinsel- mistik kapalı 
anlamları da yoğundur. Turna, Türk folklorunda sonsuz 
dönüşün ve göçer yaşamın, başka bir deyişle yeniden 
bedenleşmenin simgesi olmak yanında, alevi- bektaşi şiirinde 
Hz. Ali' nin simgelerinden biridir."( s 30)
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AVLUDAKİ SES- METİN TURAN

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
aynı zamanda CHP'n�n 
Feth�ye Beled�ye Başkan adayı 
Al�m Karaca, seç�m çalışmaları 
kapsamında, beraber�ndek� 
part�l�lerle b�rl�kte, Feth�ye 
Muhtarlar Derneğ�'n� z�yaret 
ett�.
Feth�ye Muhtarlar Derneğ� 
Başkanı N�yaz� Canözü ve 
muhtarlara 5 yıllık süreçte 
Feth�ye'ye yapılan yatırımlar 
hakkında detaylı b�lg�ler 
aktaran Al�m Karaca, göreve 
devam etmes� hal�nde yen� 
dönemde de öneml� projeler� 
hayata geç�receğ�n� bel�rtt�. 
Muhtarlar da kend� 
mahalleler�ndek� sorunları ve 
talepler� Karaca'ya �lett�ler.
Başkan Karaca, muhtarlar �le 
görüşmes�nde; “5 yıllık süreçte 
pandem�, ekonom�k kr�z ve 
deprem felaket�yle karşı 
karşıya kaldık. Buna rağmen 
muhtarlarımızla b�rl�kte, 
mazeret üretmeden h�zmet 
ürett�k. Önümüzdek� dönemde 
de çalışmalarımıza hız 
kesmeden devam edeceğ�z.” 
ded�. 
Debboy Mevk��n�n Çehres� 
Değ�şecek 
Sohbet sırasında Feth�ye 
Beled�ye Başkanı Al�m Karaca; 
“Aşıklar Tepes�'n�n bulunduğu 
bölge �ç�n çok güzel b�r 
projem�z var. Debboy'un tüm 
çehres�n� değ�şt�receğ�z. 
Debboy mevk��nde, muhteşem 
Feth�ye manzarasına hâk�m b�r 
noktada, toplamda 5500 m2'l�k 

KARACA : 'DEBBOY MEVKİİNİN ÇEHRESİNİ DEĞİŞTİRECEĞİZ'  

kullanım alanına sah�p, 
�lçem�ze yakışacak modern b�r 
kompleks yapımı �ç�n 
planlarımızı yaptık. Bu 
kompleks �ç�nde 400 k�ş�l�k b�r 

n�kâh salonu, 500 metrekare'l�k 
düğün salonu ve etk�nl�k alanı, 
300 metrekare'l�k fuaye ve 
serg� alanı, kafeterya, 2 katlı 
60 araçlık kapalı otopark, 2 

katlı 20 odalı 40 k�ş�l�k 
m�safirhane ve şık b�r restoran 
yer alacak.
Ayrıca, bu bölgede Aşıklar 
Tepes�'ne b�r de sey�r terası 
yapacağız. Feth�ye'n�n 
güzell�kler� buradan kuşbakışı 
�zleneb�lecek. Feth�yel� 
olmanın ayrıcalığını hep 
b�rl�kte yaşayacağız. Burayı 
Beled�ye �şletecek, özel şahsa 
vermey� düşünmüyoruz. Bu 
projem�z de herşey�yle hazır. 
Feth�ye halkı b�ze 31 Mart'ta 
“göreve devam” derse, �k�nc� 
dönem�m�zde bu h�zmetler�n 
heps�n�n b�rer b�rer nasıl 
gerçekleşt�ğ�n� göreceks�n�z.” 
�fadeler�n� kullandı.

Karaca Salı Pazarı Esnafının 
Sorunlarını D�nled� 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda Cumhur�yet Halk 
Part�s� (CHP) Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Al�m Karaca, 
seç�m çalışmaları kapsamında 
Salı Pazarı'nı z�yaret ett�. 
Esnaflara hayırlı �şler 
temenn�s�nde bulunan Karaca, 
alışver�ş yapmaya gelen 
vatandaşlarla da sohbet ett�. 
Pazar esnafının yaşadığı 
sorunları yakından b�ld�ğ�n� 
kaydeden Feth�ye Beled�ye 
Başkanı aynı zamanda 
Cumhur�yet Halk Part�s� (CHP) 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca; �mkanları 
ölçüsünde Feth�ye genel�ndek� 
semt pazarlarının üstünün 
kapatılıp; modern hale 
get�r�leceğ�n� bel�rtt�. Cumartes� 
ve Göcek pazarlarının üstünün 
kapatıldığı �fade eden Karaca, 
Günlükbaşı pazarının da 
üstünün kapatılması �ç�n 
gerekl� çalışmaların yer�ne 

KARACA, “SEMT PAZARLARINI 
MODERN HALE GETİRECEĞİZ” 

get�r�ld�ğ�n� ve �halen�n 
yapılmasının ardından oranın 
üzer�n�n kapatılacağını d�le 
get�rd�. 
Cumhur�yet Halk Part�s� (CHP) 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Al�m Karaca yaptığı 
açıklamada, “41 mahallen�n 
genel�nde seç�m çalışması 
yürütüyoruz. B�zler ve d�ğer 
aday arkadaşlarımız z�yaretler� 
�le projeler�n� anlatıyor. 
Yağmurlu ve rüzgarlı 
havalarda esnaflarımızın 
burada sorun yaşadığını 
b�l�yoruz. Önümüzdek� 
dönem�nde bu sıkıntıların 
ortadan kaldırılması adında 
söz verd�k. Gerekl� projey� 
hazırlayıp, pazarın üstünü 
kapatmayı planlıyoruz. 
Günlükbaşı pazarının projes�n� 
b�t�r�p, daha önce tahs�s�n� 
almıştık. Ruhsatı sürec� de 
tamamlanmıştı. İhales�n� 
yapıp, oranın da üzer�n� 
kapatacağız. Cumartes� 

pazarının üstünü kapatıp, hem 
esnafımızı rahat ett�rd�k hem 
de kurduğumuz Güneş Enerj� 
S�stem� �le beled�yeye katkı 
amaçlı elektr�k üret�yoruz ve 
satıyoruz. Şu an �t�bar�yle 
oradan 8 m�lyon TL'l�k b�r 
gel�re ulaştık. Daha sonra 
Göcek semt pazarımızın da 
üstünü kapatmıştık. Feth�ye'n�n 
tüm noktasındak� semt 
pazarlarını bütçem�z dah�l�nde 

daha modern b�r hale get�rmek 
ve üzer�n� kapatmak �st�yoruz. 
M�t�ngler, ev programları ve 
mahalle z�yaretler� 
kapsamında günde b�nlerce 
�nsanımıza ulaşıyorum. 
G�tt�ğ�m�z yerlerde muhteşem 
b�r �lg� ve alaka �le 
karşılanıyoruz. 31 Mart'ta çok 
sürpr�z b�r sonuçla seç�m� 
tamamlayacağımızı 
düşünüyoruz” ded�.

Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
aynı zamanda CHP'den yen� 
dönem adayı Al�m Karaca, 
seç�m kampanyası 
çerçeves�nde mahallelerde 
halk buluşmalarına devam 
ed�yor. Al�m Karaca Cumartes� 
akşamı Çatalarık sak�nler�yle 
b�r araya gelerek, yurttaşların 
beled�yeden talepler�n� ve 
seç�m sürec�ne �l�şk�n 
değerlend�rmeler�n� d�nled�.
Feth�ye Beled�ye Başkanı 

KARACA; ''MÜFETTİŞLER ÇÖP TENEKELERİNİN SAC KALINLIĞINI, PARKELERİN BOYUNU BİLE ÖLÇTÜLER'’

olarak son 5 yılda yaptığı 
çalışmaları özetleyen CHP'l� 
Feth�ye Beled�ye Başkan adayı 
Al�m Karaca; “2.5 yıllık 
pandem� sürec�ne, cumhur�yet 
tar�h�n�n en büyük deprem 
felaket�ne ve olağanüstü 
ekonom�k zorluklara rağmen, 
h�ç mazeret üretmeden, 
göreve geld�ğ�m�zden bu yana 
geçen 5 yıl �ç�nde çok büyük 
altyapı yatırımları yapılmasına 
öncülük ett�k” ded�.

Çöp Tenekeler�n�n Sac 
Kalınlığını, Parkeler�n Boyunu 
B�le Ölçtüler
Karaca konuşmasında; 
“2019'da halkımızın desteğ�yle 
Feth�ye'ye baharı get�rm�şt�k. 
31 Mart 2024'te b�r bahar daha 
get�receğ�z. Pandem�, 
ekonom�k kr�z, büyük 
depremler ve büyük yangınlara 
rağmen çok öneml� h�zmetler 
yaptık. Bunlar yetmezm�ş g�b�, 
5 yıl boyunca beled�yeden 
müfett�şler eks�k olmadı. 
Ankara'dan gelen müfett�şler 
çöp tenekeler�n�n saclarının 
kalınlığını, parke taşların 
boyunu b�le ölçtüler. En küçük 
b�r şey bulsalar, neler 
olacağını s�z de tahm�n 
eders�n�z. Ama Babadağ g�b� 
d�md�k ayaktayız, aleyh�m�zde 
h�çb�r dava yok. Feth�ye'de 
bahar b�tmed�, devam edecek.” 
�fadeler�n� kullandı.
Yen� Dönemde Yol Çalışmaları 
Devam Edecek 
Feth�ye Beled�ye Başkanı ve 
aynı zamanda CHP'den yen� 

dönem adayı Al�m Karaca, 
önümüzdek� dönemde, 
Feth�ye'n�n her köşes�ne, 
geçen 5 yılda olduğundan 
daha fazla asfalt kaplama ve 
daha fazla parke döşeme 
çalışması yapacaklarını 
söyled�. 
Karaca sözler�n�n devamında; 
“Feth�ye'n�n en öneml� 
yollarından olan Baha Şıkman, 
Ölüden�z, İnönü caddeler� �le 
Mustafa Kemal Bulvarı'nda 
sıcak asfalt çalışmaları 
gerçekleşt�rd�k. Özell�kle yaz 
aylarında artan trafik sorununa 
çözüm olması �ç�n Adl�ye 
önünde ve Çalış g�r�ş�nde �k� 
adet akıllı kavşak yaptık. 
Bu çalışmalarımız hız 
kesmeden devam edecek. 
Ş�md� sırada Mustafa Kemal 
Bulvarı'nın Ovacık köprüsüne 
kadar olan 2. Etabı, Atatürk 
Caddes�'n�n 2. etabı ve Çarşı 
caddes� var. İlçem�zde trafiğ�n 
sıkıştığı noktalarda da yen� 
akıllı kavşaklar yapacağız” 
ded�.

Uzman Dr. Eng�n Den�z, 
Feth�ye Alzhe�mer Derneğ�'nde 
Alzhe�mer'da güncel durum ve 
erken tanı �le Alzhe�mer �le 
b�rl�kte görülen ruhsal 
değ�ş�kl�kler konulu b�r sem�ner 
verd�.
Her ay farklı b�r konuda 
sem�ner düzenleyen Feth�ye 
Alzhe�mer Derneğ�n�n bu ayk� 
konuğu Uzman Doktor Eng�n 
Den�z'd�. 
Yoğun b�r katılımla 
gerçekleşen sem�nerde 
Uzman Doktor Eng�n Den�z, 
katılımcıları ''Alzhe�mer ve 
demans ned�r?'', ''Demans 
çeş�tler� ve nedenler�'', 
''Demans bulguları'', 
''Alzhe�mer bulaşıcı mı r�sk 
faktörler�'', ''Alzhe�mer �ç�n r�sk 

ALZHEİMER DERNEĞİ'NDE ANLAMLI SEMİNER

faktörler�, Alzhe�mer beyn� 
nasıl etk�ler?'', ''Alzhe�mer'ın 
evreler� ve ruhsal değş�kl�kler'', 
''Alzhe�mer hastalığında 
davranış değ�ş�kl�kler�'', 
''Alzhe�mer'dan ne zaman 
şüphelenel�m?'', ''Erken tanı, 
doktora neden g�del�m?'', 
''Alzhe�mer'da tedav� ve �laçlar, 
tedav� yaklaşımları,'' 
Alzhe�mer'da tedav� 
yaklaşımları ve alternat�f tedav� 
arayışları'', ''Hasta yakınlarına 
�let�ş�m ve korunma öner�ler�'', 
''Çok erken evre (15-20 yıl 
önce), Alzhe�mer r�sk� tesp�t�'' 
g�b� konularda 
b�lg�lend�rmelerde bulundu. 
Uzman Dr. Eng�n Den�z, ayrıca 
sorulan soruları da 
cevaplandırdı. 
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İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet 
Saatcı'nın, Karaçulha seç�m 
bürosu törenle açıldı. 
Yaptıklarının yapacaklarının 
tem�natı olduğunu vurgulayan 
Başkan Adayı Saatcı, 
“Karaçulha'yı caz�be merkez� 
hal�ne get�receğ�z” d�ye 
konuştu. 
Karaçulha Mahalles� Atatürk 
Caddes� üzer�ndek� seç�m 
bürosunun açılışına İy� Part� 
Feth�ye İlçe Başkanı Tolga 
Turgutoğulları, İy� Part� 
Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Sevg� Nurten Güler, yönet�m 
kurulu üyeler�, beled�ye mecl�s 
üyes� adayları ve vatandaşlar 
katıldı. Göreve seç�ld�ğ� 
takd�rde h�zmete 
Karaçulha'dan başlayacağını 
bel�rten İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı, Kayıksek� projes�n�n 
hayata geç�r�leceğ�n� bel�rtt�. 
Ş�md�ye kadar yapılan h�çb�r 
�nşaata dokunmayacaklarını 
söyleyen Başkan Adayı Saatcı, 
�mar planı çalışmalarının da en 
kısa sürede hayata 
geç�r�leceğ�n� kaydett�. 
MİSAFİR ODALARINI 
BİTİRDİK, ŞİMDİ 
KARAÇULHA'DAN 
BAŞLAYACAĞIZ 
İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı 
yaptığı konuşmada, 
“Yaptıklarımız, 
yapacaklarımızın tem�natıdır. 
Yaptık, yaparız, hep beraber 
y�ne yapacağız �nşallah. 
Feth�ye'm�z güvenl� b�r şeh�r 
olacak. Feth�ye tekrar herkes�n 

SAATCI, “KARAÇULHA'YI CAZİBE MERKEZİ YAPACAĞIZ” 

b�rb�r� �le kucaklaştığı b�r �lçe 
olacak. Beled�yem�z� part�ler�n 
arka bahçes� olmaktan 
kurtaracağız. M�safir 
odalarımızı b�t�rd�k, ş�md� 
buradan başlayacağız. 
Karaçulhasporumuzu 
güçlend�receğ�z. Kayıksek� 
projes�n� ç�zd�rd�k, hayata 
geç�receğ�z. Yen� düğün 
salonu ve kültür merkez�m�z� 
�nşallah yapacağız. Yarım 
kalan okulları tamamlayacağız. 
Okul yapmak b�z�m �ş�m�z. B�z 
hayal satmıyoruz. Şeh�r 
merkez�n�n trafik yoğunluğunu 
çevre yoluna taşıyıp, 
Karaçulha'yı caz�be merkez� 
hal�ne get�receğ�z. Bu şehr�n 
her türlü problem� b�z� 
�lg�lend�r�r. Bu bölge çok öneml� 
b�r vatan görev� yapıyor. S�zler 
üret�yorsunuz. Zamanınız çok 
kıymetl�. Bu c�vardan 
beled�yem�ze gelecek her 
vatandaşın �ş�, h�ç beklemeden 
çözülecek. S�zden b�r 
arkadaşımızı beled�ye başkan 

yardımcısı olarak atayacağız. 
Sulama arklarını beton 
yapacağız” ded�. 
ŞİMDİYE KADAR YAPILAN 
BİR TANE İNŞAATA 
DOKUNULMAYACAK
Konuşmasını sürdüren Başkan 
Adayı Saatcı, “Göreve gel�rsek 
yıkım yapacakmışız. Allah'ın 
�zn�yle b�z yapmaya gel�yoruz. 
B�z�m tek sorunumuz 
plansızlık, �mar planımız yok. 
Bunları en kısa sürede hayata 
geç�receğ�z. Rev�zyonları 
yaparak, ruhsatsız �nşaata 
gerek kalmadan herkes 
rahatça �nşaatını yapacak. 
Ş�md�ye kadar yapılan b�r tane 
�nşaata da dokunulmayacak. 
Rev�zyon planı yapıldıktan 
sonra da hep�n�z rahat 
edeceks�n�z. Plansızlığı sona 
erd�r�p, kısa sürede çözüme 
kavuşturacağız. Kaçak �nşaat 
yapana suç bulacağına, 
ş�md�ye kadar bu planları 
gec�kt�ren b�r�s� de bensem 
kamu görevl�ler� suçlanmalı. 

S�zler değ�l, doğruya doğru, eğr�ye eğr�… Ürett�ğ�m�z�n karşılığını alamadığımızdan dolayı, 
pandem�den sürec�nde ve Ukrayna-Rusya savaşı �le göç almaya başlamışız. B�r v�llayı k�raya 
verd�ğ�m�z parayı, 2 dönüm seradan alamazsak ne yapacağız? Burada yol gösterecek olan 
devlet. Devlet vatandaşına plan proje yapmayıp, yol göstermezse tek suçlu vatandaş mı? B�ze 
rahmetl� Muzaffer Dontlu'dan nas�hatt�r, köpek öldüren �le ev yıkandan başkan olmaz” şekl�nde 
�fadeler kullandı.

Saatcı; ''Geleceğ�n Sanatçıları 
Beled�ye Konservatuarında 
Yet�şecek'’
İy� Part� Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, göreve 
gelmeler� hal�nde Feth�ye 
Beled�yes� bünyes�nde Beled�ye 
Konservatuarını kuracaklarını 
açıkladı. 

SAATCI; ''BELEDİYE KONSERVATUARI KURACAĞIZ'’
İy� Part� Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Behçet Saatcı, yen� 
döneme yönel�k projeler�n� 
açıklamaya devam ed�yor. 20 yıllık 
görev süres� boyunca yaptığı 
projelerle şehre hayat veren ve 
Feth�ye'n�n M�marı olarak anılan 
Saatcı, 1 N�san sonrası �ç�n 
�dd�aları projeler sunuyor. Görev 
süres�nce gençlere yönel�k 
Beşkaza Meydanı, Kültür Merkez�, 
İşletme Fakültes�'n� yapan ve 
Beled�ye spor Kulübünü kuran 
Saatcı, çok sayıda genc�n 
sanatsal faal�yetlere katılmasını 
sağlamıştı. Feth�ye Beled�yes� 
Bando Takımı'nı kurarak kültürel 
faal�yetler�n� sürdüren Saatcı, yen� 
dönemde Beled�ye Konservatuarı 
kuracağını açıkladı. Gençler�n 
kültürel faal�yetlere yönelt�lerek 
dışarıdak� kötülüklerden 

korunab�leceğ�n� bel�rten Saatcı, 
“31 Mart seç�mler�nde halkımız 
b�z� yen�den seçerse, beled�ye 
bünyes�nde Beled�ye 
Konservatuarını açacağız. Kısa 
vadel� projeler�m�z arasında yer 
alan Beled�ye Konservatuarı �le 
gençler�m�z�n kültürel faal�yetlere 
yönlend�r�lmes� ve sanatsal 
�çer�klerle donatılması sağlanacak. 
Ulusal ve uluslararası alanda 
örnek olacak donanımlı sanatçılar, 
müz�k b�l�mc�ler� buralardan 
yet�şecek. Daha önce bunu 
başardık, y�ne başaracağız.” ded�.
Feth�ye Beled�ye Başkan Adayı 
Behçet Saatcı, beled�ye 
konservatuarı �le b�rl�kte Gastron� 
L�ses�, Genç Kampüsler ve 
Beled�ye Spor akadem�s�n� de 
Feth�yel�lerle buluşturacaklarını 
sözler�ne ekled�.

İy� Part� Feth�ye Beled�ye 
Başkan Adayı Behçet Saatcı, 
Ölüden�z Mahalles� Ovacık 
Mevk��'nde bulunan b�r otelde 
düzenlenen halk 
buluşmasında vatandaşlarla 
b�r araya geld�. Başkan Adayı 
Saatcı, “Her s�yas� part�den 
arkadaşlarım geld�, 
�st�şarelerde bulunduk. Burada 
b�r sıkıntı olduğunu ve Feth�ye 
�ç�n sorumluluk almamız 
gerekt�ğ�nde hem fik�r olduk” 
ded�. 
Yoğun katılımın olduğu 
toplantıda 20 yıllık görev 
dönem�nde yaptığı çalışmaları 
anlatan İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı, yen�den aday olma 
sürec�n� �le �lg�l� olarak da 
b�lg�ler aktardı. Ek�p 
arkadaşları �le b�rl�kte 
Feth�ye'ye karşı duyulan 
sorumluluk ve s�yaset�n 
get�rd�ğ� zorunlulukla yola 
çıktıklarının altını ç�zen 
Başkan Adayı Saatcı, 
Feth�ye'n�n yen�den hoşgörüye 
�ht�yacı olduğunu vurguladı. 
Salonda toplanan katılımcılara 
seslenen İy� Part� Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Behçet 
Saatcı, “20 yıl başkanlık 
yapmış b�r�s�ne yen�den n�ye 

SAATCI, “FETHİYE'NİN HOŞGÖRÜYE İHTİYACI VAR” 
aday oldun d�ye mutlaka 
soruyorsunuzdur. B�z�m 
etrafımızda her görüşten �nsan 
var. Burada ön plana çıkan 
Feth�ye'ye karşı duyduğumuz 
sorumluluğumuz ve s�yaset�n 
b�ze get�rd�ğ� zorunluluk. 
Feth�ye'de b�r oyun 
oynanmaya çalışıldı. Bazen bu 
oyunlar farklı yerlere 
çek�lmeye çalışılıyor. AK 
Part�'den 14 veya 15 
arkadaşımız aday adayıydı. 
M�ll�yetç� Hareket Part�s�'nden 
de 5-6 aday adayı kardeş�m�z 
vardı. Feth�ye, Cumhur İtt�fakı 
tarafından MHP'ye bırakıldı. 
M�ll�yetç� Hareket Part�s�'nde 
aday olmaya h�ç layık b�r 
arkadaşımız yokmuş g�b� 
Muhammet Kökten 
arkadaşımız aday göster�ld�. 
Pek� bu n�ye yapıldı? AK Part� 
ded�ğ�n�z zaman Feth�ye'de 
akla gelen �lk �s�mlerden b�r�s� 
olan b�r arkadaşımız ve ek�b�… 
AK Part�'n�n tüm n�metler�nden 
yararlanan, Orman ve M�ll� 
Emlak araz�ler�n�n tahs�s�n� 
alan arkadaşımız �le ek�b�; 
hal�hazırdak� beled�yec�l�k 
yönet�m�n�n b�r 5 yıl daha 
devam etmes� �ç�n b�r tem�zl�k 
harekatına g�r�şt�ler. Bu 
tem�zl�k harekatı her 2 part�y� 

de karıştırdı” �fadeler�n� 
kullandı.
Konuşmasını sürdüren Saatcı, 
“Her s�yas� part�den  
arkadaşlarım geld�, 
�st�şarelerde bulunduk. Burada 
b�r sıkıntı olduğunu ve Feth�ye 
�ç�n sorumluluk almamız 
gerekt�ğ�nde hem fik�r olduk. 
20 yıllık görev sürem�zce farklı 
part�lerden aday olduk fakat bu 
sürede h�çb�r zaman 
beled�yem�z� b�r part�n�n arka 
bahçes� yapmadık. H�çb�r 
arkadaşı �şe alırken önces�nde 
b�r part�ye üye olması 
gerekt�ğ�n� söylemed�k. H�çb�r 
arkadaşımıza resm� kıyafet �le 
el�ne broşür ver�p 
dağıttırmadık.Beled�yen�n 
resm� arabasıyla seç�m 
çalışması yapın d�ye 
çalışanlara mobb�ng 
uygulamadık. Mesa� saate 
dolan arkadaşlara ya 
çalışacaksınız ya da 1 
N�san'dan sonra beled�yey� 
unutun da demed�k. Bütün 
bunları üst üste 
koyduğumuzda Feth�ye'n�n 
kucaklaşmaya, hoşgörüye 
�ht�yacı olduğunu göreb�l�yoruz. 
B�z� tekrardan b�r araya get�ren 
�se bunlardır” şekl�nde 
konuştu.  
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1.N�ç�n beled�ye başkanı olmak �st�yorsunuz?
2. Bu seç�mler �ç�n yaptığınız masrafları başkan olunca nasıl 
çıkarmayı planlıyorsunuz.
 3. Beled�yede açılan k�n, husumet, rant ve k�rl� �l�şk�ler kapısını 
kapatmayı düşünüyormusunuz?
4. Vatandaşı kaçak yapılaşmaya, ruhsatsız yapılaşmaya, ruhsata 
aykırı yapılaşmaya teşv�k ed�p, böylece vatandaşı kend�n�ze ömür 
boyu bağlamayı s�yaset�n gereğ� ve zeka hakkı olarak kabul ed�yor 
musunuz?
5. S�z�n part�n�ze oy vermeyen, hatta karşı part�n�n adayları �ç�nde ve 
yanında yer alan vatandaşların beled�yeden �ş ve kadro �stekler� 
olduğunda, �nt�kamınızı alır mısınız?
6. S�z�n part�n�ze oy vermeyen k�ş�lere, �ş �mkanı ve kadro vereb�l�r 
m�s�n�z? Buna part�l� arkadaşlarınız müsaade eder m�? Etmezse ne 
yaparsınız,. İlla s�z�n part�ye üye olmaları şartmıdır?
7. S�z�n zamanınızda da, beled�ye p�yasadan alınan mallarla, aynı 
malın p�yasa ray�ç fiyatı �le, beled�yeye fatura ed�len mal fiyatı 
arasında fah�ş fiyat farkı olacak mı? Olursa ne yaparsınız. Y�ğ�d�n 
hakkı mıdır, Uyanıklık mıdır? Seç�m masrafları hakkı mıdır?
8. Beled�ye �ç�nde kaldırımlarda ve sokak başlarında ve parklarda, 
sah�lde, s�m�t, tatlı, m�dye dondurma, mısır satıcılarından, s�z de, aylık 
veya yılık yıllık para alacak mısınız?
9. Beled�yeden �ş alan ve �ş yapan müteahh�tler, beled�ye başkanının 
g�zl� �ş ortağı olacak mıdır? Olursa vatandaş olarak s�z� alkışlamaktan 
başka b�z ne yapab�l�r�z?
10. Feth�ye beled�yes�n�n ve Muğla Büyükşeh�r beled�yes�n�n yetk� 
alanı dışında olan ve çevre ve şeh�rc�l�k bakanlığı �zn�ne bağlı 
yerlerde, �mar uygulaması �ht�yaçlarını g�dermede, bakanlıklarla 
�l�şk�ler�n�z� nasıl yürüteceks�n�z? Şahs� menfaat�n�ze ve kapr�sler�n�ze, 
halka h�zmet etmey� kurban eder m�s�n�z?
11. Jeoloj�k ver�lere aykırı Patlangıç- Karaçulha, Esenköy. Ovacık su 
havzası hakkında ne düşünüyorsunuz? Bu konuda Orman Bakanlığı 
ve Çevre ve Şeh�rc�l�k Bakanlığı �le nasıl çalışacaksınız?
12. Muğla büyükşeh�r Beled�ye Başkanı s�z�n part�n�zden 
seç�lmem�şse, nasıl uyum sağlayacaksınız? D�d�şme - �t�şme �ç�ne 
g�recek m�s�n�z?
13. 50 yıl yada yüz yıl sonra Feth�ye' n�n nüfusu kaç m�lyon veya kaç 
yüz b�n olacak? Bu nüfusa göre, �mar planı çalışması yapmayı 
hedefl�yor musunuz? Yoksa ş�md�ye kadar olduğu g�b� aynı 
düzenlemede m� çalışacaksınız?
14. Feth�ye Beled�yes�n�n yeterl� sayıda veya h�ç düğün ev� yok, bu da 
ekonom�k olarak yen� evlenenler �ç�n ağır b�r yük get�r�yor; bu konuda 
çalışma hedefin�z var mı? 
15. Kanada Başbakanını ağlatan kend� adalet bakanının �dd�a ett�ğ� 
�lt�mas olayı, esk� Japon başbakanını harak�r� yaptıran yolsuzluk ve 
şahs� menfaat tem�n etme �snadı ve suçlamaları s�zce ahmaklık 
mıdır? Türk toplumunun yapısına aykırı mıdır? S�z bu konuda ne 
kadar akıllısınız?
16. Feth�ye' de üç yüzü aşkın ruhsatsız veya kaçak yapı statüsünde 
v�lla var. Bu v�lla sah�pler�n�n kapısına yıkım ek�b�yle dayanıp, haraç 
vermezsen�z, yıkarım, el�mde yıkım kararı var, d�yecekm�s�n�z ?
17. Feth�ye' de yaşayan herkes, s�ze doğuştan borçlu olduğuna göre, 
s�ze ne kadar Feth�ye 'de yaşama bedel� ödeyecek?
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FETHİYE BELEDİYE BAŞKANI ADAYINA DENSİZ SORULAR

Akden�zl�; “Hedefim�z Mecl�s�n 
Tamamını Kazanmak”
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Beled�ye 
Başkan Adayı B. Önder 
Akden�zl�, 31 Mart 
seç�mler�nde sandıklardan en 
az yüzde 80 oy alacaklarını 
bel�rterek, Muğla ve Türk�ye'de 
rekor kırmak �sted�kler�n� 
söyled�.  G�tt�ğ� her ortamda 
Seyd�kemer'l� vatandaşlar 
tarafından  yoğun �lg� ve alaka 
�le karşılaşan Akden�zl�, 
“Amacımız 25 beled�ye mecl�s 
üyes�nden oluşan Seyd�kemer 
Beled�yes�nde, Cumhur İtt�fakı 
olarak 25 mecl�s üyes�n� de 
alacağız” ded�. 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Beled�ye 
Başkan Adayı B. Önder 

AKDENİZLİ; “REKOR OY İLE KAZANACAĞIZ”

Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı B. 
Önder Akden�zl�, mahalle 
muhtarları �le S�v�l Toplum 
Kuruluşu Tems�lc�ler�ne �ftar 
verd�. Seyd�kemer Beled�ye 

Akden�zl�, beraber�nde AK 
Part� Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Al� Büklü, MHP  Seyd�kemer 
İlçe Başkanı Mehmet Arıç, AK 
Part� Kadın Kolları Başkanı 
Zeynep Yalçınsoy, Gençl�k 
Kolları Başkanı Ramazan Sıtkı 
Ülker,beled�ye mecl�s üyes� 
adayları ve part�l� vatandaşlar 
�le �lçe genel�nde mahalle 
mahalle, sokak sokak ve 
cadde cadde dolaşarak 31 
Mart Pazar günü yapılacak 
olan seç�mler neden� �le 
Cumhur İtt�fakına destek 
�st�yor.
Başkan Akden�zl� son olarak 
da Boğaz�ç� Mahalles�, 
Dodurga Mahalles�, İzzett�n 
Mahalles�, Gölbent Mahalles�, 
Çukur�nc�r Mahalles� ve 
Karaköy Mahalleler�nde 

vatandaşlar �le b�r araya 
gelerek, hem ek�b�n�, hem de 
önümüzdek� 5 yıl �çer�s�nde 
Seyd�kemer �ç�n yapmayı 
planladığı projeler hakkında 
b�lg�ler aktardı. 
G�tt�ğ� her mahallede Başkan 
Akden�zl�'y� yüzlerce mahalle 
halkı karşılarken, program 
sonrası fotoğraf çekt�rmek �ç�n 
b�rb�rler�yle mücadele 
ed�yorlar.
Yen� görev süres� 5 yıl 
hakkında da yapmayı 
planladığı b�rb�r�nden güzel 
projeler� halka sunan başkan 
B. Önder Akden�zl�, 
konuşmalarında Seyd�kemer 
genel�nde 31 Mart tar�h�nde 
sandılar açıldığında Cumhur 
İtt�fakının en az yüzde 80 oy �le 
sandıkları patlatacağını 

söyled�. 
Seyd�kemer Beled�yes�n�n 25 
beled�ye mecl�s�nden 
oluştuğunu �fade eden 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Beled�ye 
Başkan Adayı B. Önder 
Akden�zl�, “B�z�m seç�m 
kazanmaktan yana b�r 
sıkıntımız yok. B�z�m amacımız 
31 Mart Pazar günü 
Seyd�kemer'de hem Muğla 
�ç�n, hem de Türk�ye �ç�n rekor 
kırmak. Bu rekoru kırarsak 
Seyd�kemer'� h�zmet 
yağmuruna tutacağımızdan 
em�n�m. Saygıdeğer halkım da 
�nansın. Bu seç�mlerde en az 
kent genel�nde yüzde 80 oy 
alacağız. Ben halkımıza 
güven�yorum. Onlar da bana 
güvens�nler” ded�. 

AKDENİZLİ, MUHTARLAR VE STK'LAR İLE İFTARDA BULUŞTU

Başkanı ve Cumhur İtt�fakı 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Adayı B. Önder Akden�zl�'n�n 
ev sah�pl�ğ�nde Teras Kafe ve 
Restoranda düzenlenen �ftar 
yemeğ�ne; Beled�ye Başkan 
Yardımcıları Mustafa Karakuş, 

Muharrem Gökcen, AK Part� 
Seyd�kemer İlçe Başkanı Al� 
Büklü, muhtarlar ve S�v�l 
Toplum Kuruluşu Tems�lc�ler� 
katıldı. B�rl�k ve beraberl�ğ�n ön 
plana çıktığı �ftar sofrasında, 
Başkan Akden�zl� tek tek 
masaları dolaşarak muhtarlar 
ve STK Tems�lc�ler� �le sohbet 
ett�. 
İftar programında konuşan 
Seyd�kemer Muhtarlar Derneğ� 
Başkanı Mehmet Güven, 
Başkan Akden�zl�'ye teşekkür 
ett�. 
AKDENİZLİ: “KOORDİNELİ 
BİR ŞEKİLDE İLÇEMİZ İÇİN 
ÇALIŞTIK”
Ramazan ayının rahmet ve 
bereket zamanı olduğunu d�le 

get�ren Başkan Akden�zl�; “11 
aydır Seyd�kemer Beled�ye 
Başkanlığı görev�n� 
sürdürmektey�m. Bu süreçte 
s�zlerle koord�nel� b�r şek�lde 
�lçem�z �ç�n çalıştık. Ama şunu 
da söylemek �st�yorum: Zor b�r 
dönemde göreve geld�m. 6 
Şubat'ta deprem felaket� 
olmuştu. Ben 22 Mart'ta 
göreve geld�m. Çok şükür 
deprem felaket�n�n yaralarını 
yüzde 90 sardık. Devlet m�llet 
el ele vererek deprem 
bölges�ndek� �nsanlarımızın 
�ht�yaçlarını tamamladık. 
Önümüzdek� süreçte daha 
güzel günler�n olacağını 
düşünüyorum” ded�.
Akden�zl�; “31 Mart'ta yerel 
seç�mler var. Aday olan tüm 
muhtarlarımıza başarılar 
d�l�yorum. Aday olmayan 
muhtarlarımıza da teşekkür 
ed�yorum. 31 Mart'ta tekrar 
göreve gel�rsek, s�zlerle b�rl�kte 
�lçem�ze önümüzdek� 5 yılda 
çok daha güzel h�zmetler 
yapacağımıza �nanıyor ve 
bunun sözünü ş�md�den s�zlere 
ver�yorum. 31 Mart Yerel 
Seç�mler�n, �lçem�ze, 
Muğla'mıza ve ülkem�ze hayırlı 
olmasını temenn� ed�yorum” 
d�ye konuştu.

Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı B. 
Önder Akden�zl�,  yerel seç�m 
çalışmaları dolayısıyla çalmadık 
kapı, g�tmed�k yer, sıkılmadık el 
bırakmıyor.
Çalışkanlığı ve güler yüzlülüğü 
�le Seyd�kemerl�ler�n gönlünde 
taht kuran, kısa zamanda halkın 
teveccühünü kazanan 
Seyd�kemer Beled�ye Başkanı 
ve Cumhur İtt�fakı Seyd�kemer 
Beled�ye Başkan Adayı B. 
Önder Akden�zl�, yerel seç�m 
çalışmalarına dur durak 
demeden devam ed�yor.
Başkan Akden�zl�'n�n seç�m 
çalışmaları kapsamında 
bugünkü durağı Atlıdere, Çayan, 
Söğütlüdere ve Sah�l Ceylan 
Mahalleler� oldu. Z�yaretlerde 
Başkan Akden�zl�'ye, 
Seyd�kemer Beled�ye Başkan 
Yardımcısı Mustafa Karakuş, AK 
Part� Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Al� Büklü ve İlçe Teşk�latı, MHP 

AKDENİZLİ, DUR DURAK
 BİLMEDEN ÇALIŞIYOR

Seyd�kemer İlçe Başkanı 
Mehmet Arıç ve İlçe Teşk�latı, AK 
Part� İlçe Kadın Kolları Başkanı 
Zeynep Yalçınsoy ve İlçe 
Yönet�m�, AK Part� İlçe Gençl�k 
Kolları Başkanı Ramazan Sıtkı 
Ülker ve İlçe Yönet�m�, Beled�ye 
Mecl�s Üyeler� ve Mecl�s Üyes� 
Adayları �le Cumhur İtt�fakı 
Teşk�latı eşl�k ett�.
Her g�tt�ğ� mahallede büyük b�r 
sev�nç ve �lg�yle karşılanan 
Başkan Akden�zl�, vatandaşların 
talep ve öner�ler�n� d�nled�. Son 
10 yılda Seyd�kemer'e yapılan 
yatırımları halka anlatan 
Akden�zl�, 31 MartYerel 
Seç�mler�nde tekrar göreve 
geld�kler� takd�rde yapmayı 
planladıkları projeler� 
vatandaşlara anlattı.
AKDENİZLİ: “10-15 YILDA 
YAPACAĞIMIZ HİZMETİ 5 YILA 
SIĞDIRMAYA ÇALIŞALIM”
Akden�zl�, seç�m çalışmaları 
kapsamında yaptığı açıklamada 
Seyd�kemer'� marka b�r şeh�r 

hal�ne get�reb�lmek �ç�n ek�p 
arkadaşlarıyla b�rl�kte çok 
çalışacaklarını kaydett�. 
Vatandaşlara gösterd�kler� 
�lg�den dolayı teşekkür eden 
Akden�zl�; “Sandıktan öyle b�r oy 
oranıyla çıkalım k� önce Muğla, 
sonra Ege Bölges�, Akden�z 
Bölges�, sonra Türk�ye duysun 
ve tanısın!  B�zde önümüzdek� 5 
yılda yapacağımız h�zmet 
anlayışıyla Ankara'dan 
alacağımız destekle 10-15 yılda 
yapacağımız h�zmet� 5 yıla 
sığdırmaya çalışalım. 11 aylık 
süreçte tamamen halkımız 
emr�ndeyd�k. 31 Mart Yerel 
Seç�mler�nden sonra da 
tamamen halkımızın emr�nde 
olmaya devam edeceğ�z. 
S�zler�n h�zmetkarı olmaya 
geld�k ded�k ve h�zmet etmeye 
devam edeceğ�z” ded�.
AKDENİZLİ: “DOĞAL GAZ HER 
BÖLGEYE GELECEK”
Cumhurbaşkanı Recep Tayy�p 
Erdoğan'ın �mzası �le Resm� 
Gazete'de yayınlanan karar �le 
doğalgaz bağlanmasının hız 
kazandığını d�le get�ren 
Akden�zl�; “2024 yılı �çer�s�nde 
ve 2026 yılına kadar doğal gaz 
her bölgeye gelecek. B�z 

Seyd�kemer'�m�z�n her bölges�ne 
doğal gaz gelmes� �ç�n 
mücadelem�z� vereceğ�z” ded�.
Akden�zl�, Seyd�kemer'�n �ht�yacı 
olan yatırımları tek tek hayata 
geç�rd�kler�n� kaydederek, Kapalı 
Pazar Yer�'n�n temel�n� attıklarını 
söyled�.Seyd�kemerl�lere Adl�ye 
müjdes� de veren Akden�zl�; “2 
ay �çer�s�nde �nşallah 
Seyd�kemer'de Adl�yem�z� 
açıyoruz. Türk�ye'de �k� �lçeye 
Adl�ye açılıyor, b�r tanes� 
Seyd�kemer'de. Adl�yem�z�n 
�lçem�ze kazandırılmasında en 
büyük emek AK Part� Muğla 
M�lletvek�l�m�z Yakup Otgöz'dür. 
S�zler�n huzurunda kend�s�ne 
teşekkür ed�yorum. B�zler �ç�n 
s�yas� görüş h�ç öneml� değ�l. B�z 
yerel seç�m yapıyoruz. 31 
Mart'ta s�zler�n oylarınıza tal�p 
olduğumuz g�b� s�zler�n eş�n�z�n, 
dostunuzun da oylarına tal�b�z” 
d�ye konuştu.
İLÇE BAŞKANLARI, ÖNDER 
AKDENİZLİ'YE DESTEK İSTEDİ
Mahalle z�yaretler�nde konuşan, 
AK Part� Seyd�kemer İlçe 
Başkanı Al� Büklü, Cumhur 
İtt�fakı Beled�ye Başkan Adayı 
Önder Akden�zl�'ye destek 
�steyerek; “Başkanımız rekor oy 

�st�yoruz, destek �st�yoruz. Bu 
desteğ� de vereceğ�n�ze 
�nanıyorum. Bu görev� 
devraldığımız günden ber� 
Sevdamız Seyd�kemer d�ye yola 
çıktık. Seyd�kemer'�n her b�r 
mahalles�ne eş�t olarak h�zmet 
götürmeye çalışıyoruz. Türk�ye 
�y� b�l�r, gerçek beled�yec�l�k AK 
Part�'d�r. Gerçek Beled�yec�l�k 
olarak b�zde üzer�m� düşen� 
yapacağız. V�zyonu gen�ş, ufku 
gen�ş, Seyd�kemer'�m�ze değer 
kazandırmak �steyen 

Başkanımıza s�zlerden destek 
�st�yorum. B�r oy Önder 
başkanımıza, b�r oy mecl�s�ne, 
b�r oy da Prof. Dr. Aydın 
Ayaydın'a �st�yorum” �fadeler�n� 
kullandı.
Mahalle z�yaretler�nde konuşan 
MHP İlçe Başkanı Mehmet Arıç; 
“Taraflı tarafsız herkesten 
Seyd�kemer'�n geleceğ� �ç�n, 65 
mahallem�z�n geleceğ� �ç�n, 
Ankara'dan h�zmet alab�lmek 
�ç�n sonsuz destek bekl�yoruz” 
ded�.
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Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, TFF 2. L�g Kırmızı 
Grup'ta mücadele eden 
Feth�yespor'u z�yaret ett�. 
İlk olarak tes�slerde bulunan 
toplantı salonunda Feth�yespor 
Başkanı Esat Bakırcı, yönet�m 
kurulu üyeler�, tekn�k heyet ve 
sporcularla b�r araya gelen 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, sport�f başarının 
tes�sleşmeden geçt�ğ�n� 
söyled�. Daha sonra lac�vert 
beyazlı futbolcular �le 
antrenmana çıkan Başkan 
Karaca, takımın son durumu 
üzer�ne Tekn�k D�rektör 
Selahadd�n D�nçel �le sohbet 
ett�. Futboldak� yeteneğ�n� 
penaltı atışı �le gösteren 
Karaca, Feth�yespor 
cam�asına başarılar d�led�.  
Feth�yespor Başkanı Esat 
Bakırcı açıklamasında, 
“Feth�ye Beled�ye Başkan 
adaylarının heps� �y� ve saygın 
�s�mler. Al�m başkanımıza da 
çıktığı bu yolda hayırlısı olsun 
d�yoruz. Çok güzel �şlere �mza 
attı �nşallah bunların üzer�ne 
daha �y�ler�n� de ekler. Yönet�m 
olarak hedefim�z 
Feth�yespor'un bu l�gde değ�l 
b�r üst l�gde daha �y� �şler 
yapması. Ekonom�m�z daha �y� 
olursa o düzeyde başarılı �şler 
gerçekleşt�reb�l�r�z. Feth�ye'de 
çocukların spor yapması �ç�n 
sahalara �ht�yaç var. İlg�l�lerden 
bunun gerçekleşt�r�lmes�n� 
�st�yoruz. Geld�ğ�m�zde 70 k�ş� 
olan altyapımız şu anda 700'e 
ulaştı. Amacımız bunu 2 b�n 

KARACA, “SPORTİF BAŞARI TESİSLEŞMEDEN GEÇER” 

veya 3 b�n k�ş�ye çıkarmak. 
Çocukları teknoloj� bağımlılığı 
ve d�ğer olumsuz 
alışkanlıklardan 
uzaklaştırmamız lazım. Tekrar 
ed�yorum b�zler, 
Feth�yespor'umuzun çok daha 
�y� yerlere gelmes�n� �st�yoruz. 
S�zlere ve ek�b�n�ze de 
başarılar d�l�yoruz” ded�. 
Feth�ye Beled�ye Başkanı aynı 
zamanda CHP Feth�ye 
Beled�ye Başkan Adayı Al�m 
Karaca, “Sport�f başarı �ç�n �lk 
önce tes�sleşmen�n 
tamamlanması gerek�yor. 
Büyükşeh�r beled�ye 

başkanımız 6 adet ç�m saha 
yapacağını söylem�şt�. 
Part�m�z�n büyükşeh�r beled�ye 
başkan adayı �le bu projeler� 
tekrar masaya yatıracağız. 
Değ�rmanbaşı bölges�nde bu 
spor kompleks�n� hayata 
geç�reb�l�rsek, s�zler �ç�n çok �y� 
olacak” �fadeler�n� kullandı. 
Açıklamasını sürdüren Karaca, 
“Öncel�kle sab�t gel�re 
�ht�yacımız var. Değ�rmen suyu 
�le bu �ş dönmüyor. B�z 
beled�ye olarak el�m�zden 
gelen desteğ� ver�yoruz. 
Sponsorlar buluyoruz, 
beled�yen�n b�rçok alanını 

Feth�yespor'a tahs�s ed�yoruz. 
Başarı �ç�n mutlaka sab�t 
gel�rlere �ht�yacımız var. Tes�s 
çok güzel ama böyle stat 
olmaz. Buranın tahs�s�n� b�ze 
b�r yıl ver�yorlar. 25-30 yıllığına 
alab�l�rsek burayı, beled�ye 
olarak b�r tasarrufta bulunmak 
�st�yoruz. 10-15 k�ş�l�k modern 
b�r stat yapmak �st�yoruz. 
Altında �şyerler� yaparak global 
ş�rketlere k�raya vererek, 
Feth�yespor'u ayakta 
tutmalıyız. 1. L�g'e veya Süper 
L�g'e çıkab�lmek �ç�n b�r bütçe 
lazım. Bu bütçey� oluşturmak 
�ç�n bunları yapmamız lazım. 
Her spor branşına yardımcı 
olmaya çalışıyoruz. Beled�ye 
olarak bütçem�z sınırlı. B�r de 
beled�ye bütçes�nden 
Feth�yespor'a bütçe 
aktaramıyoruz çünkü 
profesyonel kulüp. Amatörlere 
aktarıyoruz. Buna mutlaka b�r 
çözüm yolu bulmalıyız. Uzun 
zamandır seç�m çalışmaları 
�ç�n sahadayım. Bana herkes 
Feth�yespor'u soruyor. Üst l�ge 
çıkab�lmem�z �ç�n önce 
altyapımızı tamamlamamız 
lazım” şekl�nde konuştu.

Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t, seç�m çalışmaları 
kapsamında Feth�ye'de 
düzenlenen etk�nl�klere katılım 
sağladı. 

Yerel seç�mler önces�nde 
z�yaretler�n� sürdüren Zafer 
Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t beraber�nde Zafer Part�s� 
Feth�ye İlçe Başkanı Umut 
Hepd�zdar ve Zafer Part�s� 
Feth�ye Beled�ye Başkan 
Adayı Müjgan D�kmen �le 
b�rl�kte Feth�ye Kent Konsey� 

YİĞİT, FETHİYE'DE ETKİNLİKLERE 

KATILIM SAĞLADI 
Kadın Mecl�s� tarafından 
düzenlenen res�m serg�s�n� 
gezd�. Daha sonra Feth�ye 
Halk Eğ�t�m� Merkez� 
tarafından Feth�ye 
Kaymakamlığı'nda organ�ze 
ed�len res�m serg�s�ne katıldı. 
Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t ve beraber�ndek� heyet 
ardından Yörük kültürünü 
yaşatmayı �lke ed�nen s�v�l 
toplum kuruluşlarının 
�şb�rl�ğ�nde tert�plenen 
Geleneksel Keşkek İkramı 
programında yer aldı.

Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t, seç�m çalışmaları 
kapsamında Bodrum'da 
z�yaretlerde bulundu. 
Beraber�ndek� heyetle b�rl�kte 
Bodrum Acı Ot Fest�val�'ne 
katılım sağlayan Zafer Part�s� 
Muğla Büyükşeh�r Beled�ye 
Başkan Adayı Ünal Y�ğ�t, 
organ�zasyon hakkında 
yetk�l�lerden b�lg� aldı. Yemek 
kültürünün tanıtılması ve 
gelecek nes�llere aktarılması 
adına bu tür etk�nl�kler�n büyük 
önem taşıdığını vurgulayan 

BAŞKAN ADAYI YİĞİT, 
ÇALIŞMALARINI SÜRDÜRÜYOR 

Başkan Adayı Y�ğ�t, göreve 
seç�ld�kler� takd�rde bu tür 
faal�yetler�n daha da 
yaygınlaştırılacağının sözünü 
verd�. 
Daha sonra Bodrum'da esnaf 
z�yaretler�nde bulunan Zafer 
Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal 
Y�ğ�t, sorunları d�nled�. 
Vatandaşlarla sohbet eden 
Büyükşeh�r Başkan Adayı 
Y�ğ�t, Muğla'nın sorunları ve 
çözüm öner�ler� �le hakkında 
�st�şarelerde bulundu.

Zafer Part�s� Muğla Büyükşeh�r 
Beled�ye Başkan Adayı Ünal Y�ğ�t, 
Muğla Büyükşeh�r Beled�yes�'n�n 
�şt�rak ş�rketler�nden b�r�s� olan 
BELTES Petrol Enerj� Sanay� ve 
T�caret A.Ş. web s�tes�n� �nceled�. 
L�nke tıklandığı zaman 
Endonezya'da b�r sayfaya 
yönlend�r�ld�ğ�n� bel�rten Y�ğ�t, 
“İnternet sayfasına sah�p 
çıkamayan z�hn�yet 25 yıldır 
Muğla'yı yönetmekted�r” ded�. 
Konuyla �lg�l� yazılı b�r açıklama 
yapan Zafer Part�s� Muğla 
Büyükşeh�r Beled�ye Başkan 
Adayı Ünal Y�ğ�t şu �fadeler� 
kullandı; 
“31 Mart tar�h�nde yapılacak olan 
yerel seç�mlere sayılı günler kala 
s�yaset epey hızlandı, z�yaretler 
çoğaldı, vaatler havada uçuşuyor. 
Eks�k ve yalan yanlış beyanlar 
akılları karıştırıyor. Zafer Part�s� 
çalışma arkadaşlarımızın 
çalışması net�ces�nde enteresan 
ve b�z� hayretler �çer�s�nde bırakan 
b�r b�lg�y� Muğlalı ve Muğla'da 
yaşayan vatandaşlarımızla 
paylaşmak �sted�m. 
Muğla Büyükşeh�r Beled�ye 
Başkanı adayı olarak bazı adaylar 
g�b� br�fing almadığımız �ç�n bazı 
b�lg�lere �ht�yaç duyduğumuz anda 
�nternet s�tes�nden faydalanıyoruz. 
Beled�ye �şt�rak ş�rketler�n�n 
faal�yet alanlarını �ncelerken 

YİĞİT, “BU ZİHNİYET 25 
YILDIR MUĞLA'YI YÖNETİYOR” 

enteresan b�r olaya şah�t olduk.
Büyükşeh�r �şt�rak ş�rketler�nden 
b�r� olan BELTES Petrol Enerj� 
Sanay� ve T�caret A.Ş. �le �lg�l� 
araştırma yaparken Muğla 
Büyükşeh�r Beled�yes�ne a�t web 
s�tes�nde ş�rketler ve kuruluşlar 
l�nk�ne tıkladığınızda ş�rket�n kend� 
sayfasına değ�l de 'BELT 
ESENERJİ' �s�ml� Endonezya da 
b�r ana sayfaya yönlend�rme 
yapmaktadır. Sayfayı Türkçe ye 
çev�rd�ğ�m�z de sanal kumar 
oynatılan b�r s�te olduğu 
anlaşılmaktadır. İnternet sayfasına 
sah�p çıkamayan z�hn�yet 25 yıldır 
Muğla'yı yönetmekted�r. 
Muğla'nın geleceğ� �le kumar 
oynayanlara geç�t vermemek �ç�n 
oylarınızı Zafer Part�s�nde 
b�rleşt�r�n. Ülkem�z ve Muğla'mız 
�le k�msen�n kumar oynamasına 
müsaade etmeyeceğ�z.  Zafer 
Part�s� mensupları olarak buradan 
tüm vatandaşlarımıza tekrar 
seslen�yorum. 
AKP ve CHP n�n b�rb�r�nden farkı 
yok. Ülkem�z� ve Muğla'mızı 
yağmalayacak olan �k� z�hn�yete 
de dur demen�n yolu Zafer 
Part�s�n�n Beled�yec�l�ğ�nden 
geçmekted�r. Ünal YİĞİT ve tüm 
İlçe Beled�ye Başkanı 
adaylarımızla buradan söz 
ver�yorum. Ülkem�z� ve Muğla' 
mızı yağmalatmayacağız.”

Feth�ye T�caret ve Sanay� 
Odası (FTSO) Yönet�m Kurulu 
Başkanı Osman Çıralı, Türk�ye 
Odalar ve Borsalar B�rl�ğ� 
(TOBB) Başkanı M. R�fat 
H�sarcıklıoğlu'nun ev 
sah�pl�ğ�nde, Haz�ne ve Mal�ye 
Bakanı Mehmet Ş�mşek'�n 
katılımıyla gerçekleşt�r�len 
TOBB Oda / Borsa Yönet�m 
Kurulu Başkanları İst�şare 
Toplantısı'na katıldı. Bakan 
Ş�mşek'�n Türk�ye ekonom�s�ne 
�l�şk�n son gel�şmeler hakkında 
b�lg� verd�ğ� toplantıda kürsüye 
çıkan Başkan Çıralı, bölge 
ekonom�s�n�n gel�ş�m�ne 
yönel�k FTSO üyeler�nden 
gelen talep ve beklent�ler� 
katılımcılarla paylaştı.
TOBB İk�z Kuleler'de 8 Mart 
2024 tar�h�nde gerçekleşt�r�len 
toplantıya �l�şk�n 
değerlend�rmede bulunan 
Türk�ye Odalar ve Borsalar 
B�rl�ğ� (TOBB) Başkanı M. R�fat 
H�sarcıklıoğlu, “Öncel�ğ�m�z 
üret�m, �st�hdam, yatırım ve 
�hracat. Beklent�m�z; el b�rl�ğ�, 
akıl b�rl�ğ� �le sektörlerde, 
�llerde yaşanan sıkıntıların 
çözülmes�. B�rl�ğ�m�z�n ev 
sah�pl�ğ�nde Haz�ne ve Mal�ye 
Bakanımız Mehmet Ş�mşek, 
Bakan Yardımcılarımız ve 
Bakanlık bürokratlarının 
katılımıyla Oda/Borsa 
Başkanları İst�şare 
Toplantısı'nı gerçekleşt�rd�k. 
Reel sektörün sıkıntılarını, 
talep ve öner�ler�n� aktardık. 
Sayın Bakan uygulanan 
programın hedefler�n� ve yol 
har�tasını anlattı. Faydalı b�r 
toplantı oldu. Reel sektörün ve 
�ller�n ses�ne daha fazla kulak 
ver�lmes�n� bekl�yoruz.” d�ye 
konuştu.
Başkan Çıralı "Üyeler�m�z�n 
tüm talepler�n� �letme fırsatı 
bulduk."
Toplantıda FTSO üyeler�n�n 
talep ve beklent�ler�n�, Haz�ne 
ve Mal�ye Bakanı Mehmet 
Ş�mşek, Bakan Yardımcıları ve 
Bakanlık bürokratlarına 
doğrudan �letme fırsatı 
bulmaktan büyük memnun�yet 

BAŞKAN ÇIRALI, FTSO ÜYELERİNİN TALEPLERİNİ, ANKARA'YA TAŞIDI

duyduğunu bel�rten FTSO 
Yönet�m Kurulu Başkanı 
Osman Çıralı �se “Toplantı 
önces� Feth�ye ve 
Seyd�kemer'dek� tüm 
sektörler�m�z�n talep ve 
beklent�ler�n� eks�ks�z şek�lde, 
güncel hal�yle derlem�şt�k. 
Toplantıda bu talepler�n 
tamamını d�le get�rerek 
çözümü noktasında 
beklent�ler�m�z� ortaya koyduk. 
FTSO olarak en büyük 
öncel�ğ�m�z üyeler�m�z�n 
beklent�ler�ne çözüm üretmek, 
bölge ekonom�m�z�n 
çarklarının doğru şek�lde 
dönmes�n� sağlamak. Bu 
bağlamda oldukça faydalı b�r 
toplantının gerçekleşt�ğ�n� 

düşünüyorum. Üyeler�m�z�n b�ze �lett�ğ� tüm sorunları doğrudan 
hükümet yetk�l�ler�m�ze �letme fırsatı sağladığı �ç�n TOBB 
Başkanımız M. R�fat H�sarcıklıoğlu'na Odamız ve üyeler�m�z 
adına çok teşekkür ed�yorum.” ded�.    
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31 Mart'ta yapılacak olan Yerel 
seç�mlerde Feth�ye Karaçulha 
Mahalles� �ç�n muhtar adayı olan 
Hasan G�zl� seç�m vaatler� �le 
öne çıktı.
Karaçulha Mahalles� muhtar 
adayı Hasan G�zl� 
gerçekleşt�rmek �ç�n çaba 
göstereceğ� seç�m vaatler� �le 
öne çıktı. Esnaflık yapan ve �k� 
çocuk babası olan G�zl�, 
teknoloj�den güvenl�ğe, alt 
yapıdan çevre düzenlemes�ne 
kadar gen�ş b�r yelpazede 
vaatlerde bulunarak mahalle 
sak�nler�n�n oyuna tal�p olduğunu 
�fade ett�.
Karaçulha Mahalles� muhtar 
adayı Hasan G�zl�, mahalle 
sak�nler�ne daha �y� h�zmet 
sunab�lmek amacıyla 7/24 
ulaşılab�l�r olduğunu bel�rtt�. 
www.hasang�zl�.com �nternet 
s�tes�n�n yanısıra Hasan G�zl�, 
vatandaşların herhang� b�r 
konuda �let�ş�me geçeb�lmes� �ç�n 
mob�l numarasını (0532 173 52 
99) paylaştı.
Büyükşeh�r yasası �le mahalleye 
dönüşen Karaçulha, köklü ve 
beled�yes� bulunan beldeler 
arasında yer alıyordu. 
Karaçulha'nın beled�ye olduğu 
dönemde uzun süre mahalle 
muhtarlığı yapmış b�r a�leden 
gel�yor olması G�zl�'n�n 
avantajlarından b�r�s� olarak öne 
çıkıyor.
Projeler� d�kkat çek�yor.
Karaçulha Mahalles� muhtar 
adayı Hasan G�zl�, Karaçulha 
Mahalles� muhtarlığına seç�ld�ğ� 
takd�rde kurumlarla �ş b�rl�ğ� 
�ç�nde yer�ne get�rmek �ç�n çaba 
göstereceğ� vaatler�n� şu şek�lde 
sıraladı.
Mahallem�zde mevcut �marlı 
bölgelerde 18. madde 

HASAN GİZLİ, ÇABA GÖSTERECEĞİ 

uygulamalarının tamamlanması 
yen� �mar çalışmalarının 
yapılarak yol ve çevre 
düzenlemeler�n�n yapılması.
Mahallen�n her bölges�nden tek 
dolmuş �le merkeze ve 
hastaneye ulaşım 
düzenlemes�n�n yapılması.
Halk Eğ�t�m Merkez� ve 
derneklerle �ş b�rl�ğ� �çer�s�nde 
kursların mahallem�zde açılması.
Yen� park ve etk�nl�k alanlarının 
yapılarak çeş�tlend�r�lmes�.
B�s�klet ve yaya yürüyüş 
yollarının yapılması.
Çalıca köprüsü başta olmak 
üzere köprüler�n gen�şlet�lerek 
trafik yoğunluğunun azaltılması.
N�kah, düğün, taz�ye ve dua 
kullanımı �ç�n çeş�tl� bölgelerde 
tes�sler yapılması.
Ç�ftç�lere özel fuar, fest�val ve 
sosyal organ�zasyonların 
gerçekleşt�r�lmes�.
Sulama arklarının beton 
yapılması ve gereken bölgelerde 
üzerler�n�n kapatılması.
Kanal�zyon s�stem�n�n yapımının 
başlatılması ve hızla 
tamamlanması.
Kayıksek� mes�re alanı başta 
olmak üzere sosyal alanların 
yen�den düzenlenmes� ve 
gel�şt�r�lmes�.
İht�yaç sah�b� a�leler �le 
hayırseverler�n buluşturulacağı 
yardım s�stem�n�n oluşturulması.
Karaçulha İlkokulu bahçes�nde 
atıl durumdak� b�nanın eğ�t�me 
kazandırılması ve normal 
öğret�me geç�lmes�.
Gençler�m�z�n spor alanlarının 
arttırılması ve turnuvaların 
organ�ze ed�lmes�.
Karaçulha'nın tar�h� başta olmak 
üzere kültürüne a�t fotoğraf ve 
v�deoların yer alacağı �nternet 

s�tes� kurulması. (öğrenc�ler�n ve 
araştırmacıların 
yararlanab�leceğ� �çer�kl�)
Kamu kurumları tarafından 
yapılan h�zmetler�n mahallem�ze 
etk�n ve ver�ml� şek�lde 
sunulması.
Mahalle sak�nler� �ç�n Whatsapp 
b�lg�lend�rme, �stek ve �hbar hattı 
açılması.
Karaçulha'nın herkes�n huzurlu 
ve mutlu olacağı örnek b�r 
mahalle olması �ç�n ün�vers�te ve 
STK'larla �ş b�rl�ğ� yapılması.
Hasan G�zl� KİMDİR? 
1982 yılında Feth�ye'n�n 
Karaçulha mahalles�nde doğdu. 
Ahmet (merhum) �le Tursun'un 4 
çocuğundan en küçüğüdür. 
İlkokulu ve Ortaokulu Çalıca'da, 
l�sey� �se Feth�ye T�caret 
l�ses�nde tamamladı. 2007 
yılında �ş hayatına Karaçulha 
Beled�yes�nde başlayan Hasan 
G�zl�, sırasıyla Feth�ye Beled�yes� 
ve Muğla Büyükşeh�r 
Beled�yes�nde çalıştı. 
Mücadelec� k�ş�l�ğ�, hareketl� 
yapısı, b�tmeyen enerj�s� ve 
�nsanlara yardımseverl�ğ� �le 
tanınmış ve sev�len b�r k�ş� olan 
Hasan G�zl�, 2020 yılında t�caret 
hayatına atıldı.
Karaçulha tar�h�nde büyük b�r 
dönem� kapsayan süreçte, 
babası Merhum Ahmet G�zl� 6 
dönem, ağabey� Mustafa G�zl� 2 
dönem muhtarlık yaptı. Toplum 
yararına ve hayırseverl�k 
çalışmalarına öncülük eden 
Hasan G�zl� aynı zamanda 
Feth�ye Z�raat Odası Mecl�s 
Üyes�d�r. Evl� ve �k� çocuk 
babasıdır. 2024-2029 dönem� 
�ç�n Karaçulha Mahalles� muhtar 
adayı olarak çalışmalarını 
sürdürüyor.

VAATLERLE DİKKAT ÇEKİYOR
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Feth�ye'de evl� 2 çocuk annes� 
37 yaşındak� N�hal Küçük 
ev�ne madd� destek �ç�n 
dolmuş şoförlüğüne başladı. 
Yaklaşık 1 yıldır Feth�ye 
Yen�evler Çalıca hattında 
dolmuş şoförlüğü yapan N�hal 
Küçük; 'Kadınlar olarak 
başaramayacağımız �ş yok. 
Seracılığı bırakınca m�n�büs 
aldım. Şoföre vermek 
�stemed�k. D�reks�yona geçt�m. 
Feth�ye'n�n şoför N�hal ablası 
oldum' ded�.
Feth�ye'n�n Karaçulha 
mahalles�nde yaşayan evl� 2 
çocuk annes� N�hal Küçük, 
seracılığı bırakıp m�n�büs satın 
alarak dolmuşçuluğa başladı. 
Feth�ye, Yen�evler Çalıca 
hattında günde 4 seferde 
yaklaşık 80 k�lometre 
d�reks�yon sallayan N�hal 
Küçük, E sınıfı ehl�yet� �le 48 
BB 3180 plakalı m�n�büsü �le 
sabahtan akşama kadar yolcu 

FETHİYE'NİN ŞOFÖR NİHAL ABLASI

taşıyor. Feth�ye'dek� hatlarda 
tek kadın dolmuş sürücüsü 
olarak d�kkat çeken N�hal 
Küçük'ün baba mesleğ� de 
olan dolmuş sürücülüğüne 
başlamasına eş� Şer�f Al� 
Küçük ün etk�s�n�n de olduğu 
bel�rt�ld�.
FETHİYENİN NİHAL ABLASI
Babasının yıllarca dolmuş 
Şoförlüğü yaptığını anlatan, 
ağabey� ve eş�n�n de bu 
mesleğ� sürdürdüğünü 
kaydeden N�hal Küçük; 'Eş�m 
dolmuşçuluk mesleğ�n� 
yapıyordu. Kend�mde seracılık 
yapıyordum. Seracılığı 
bıraktım. Dolmuş almaya karar 
verd�k. Kooperat�ften destek 
alarak m�n�büs aldık, �k�nc� 
dolmuşu alınca şoföre vermek 
�stemed�k. Kend� şoförlüğüme 
güvend�ğ�m �ç�n kend�m 
sürmek �sted�m. Bu kararı 
vermemde annem babam, 
eş�m ve arkadaşlarımın etk�s� 

oldu. Yaparsın d�ye destek 
oldular. Kooperat�fin 
yönet�m�ne �lett�k. Başkanımız 
Al� Balcı ve üyelerde destek 
olunca b�r yıldır bu mesleğ� 
sürdürüyorum. Erkek �ş� 
ded�kler� bu Şoförlüğü kadın 
olarak en �y� şek�lde yaptığıma 
�nanıyorum. Kadınların 
başaramayacağı b�r �ş yoktur' 
ded�. 
Feth�ye'n�n trafik sorununun 
çözümlenmes�n� �steyen N�hal 
Küçük, sürücülerden dolmuş 
duraklarına park etmemeler�n� 
�stey�p tüm kadınların gününü 
kutladı.
KENDİN SÜREBİLİRSİN 
DEDİM
Aynı hatta dolmuşçuluk yapan 
eş� Şer�f Al� Küçük �se 'B�r 
m�n�büs daha almak �stey�nce 
kend�n süreb�l�rs�n ded�m. 
D�reks�yon başına geçt�. 
Maşallah güzelde oldu' ded�.
BİZİM İŞİMİZE DÜZGÜNLÜK 
GETİRDİ
28 Nolu Yen�evler-Çalıca 
kooperat�f Başkanı Al� Balcı da 
'Tek kadın şoförümüz var. B�ze 
geçen yıl katıldı. Kadının el�n�n 
değd�ğ� her yer daha �nt�zamlı 
daha düzgün daha hoşgörülü 
olur. Dolmuş esnafımıza da 
düzgünlük geld�. Herkes 
konuşmalarına hareketler�ne 
Çalışmalarına daha da özen 
göster�yor. N�hal şoför kaptan 
b�ze artı kattı. Ehl�yet, yeterl� 
belges� olan kadın şoförler�m�z� 
kooperat�fim�zde çalışma 
arkadaşı olmaya davet 
ed�yorum. Kapımız onlara 
sonuna kadar açık. 
Kadınlarımızın gününü 
kutluyorum 'şekl�nde konuştu.

“Kadınlar Günü Kutlu Olsun”
Feth�ye ve Seyd�kemer Yörük 
Türkmen Dernekler� 8 Mart 
Dünya Kadınlar günü neden� 
�le keşkek günü ve eğlence 
düzenled�. Etk�nl�ğe yoğun 
katılım gerçekleşt�. 
8 Mart Dünya Kadınlar Günü 
neden� �le Feth�ye ve 
Seyd�kemer Yörük Türkmenler 
Dernekler� tarafından Çalış 
Yörük Çadırı'nda keşkek günü 
ve eğlence düzenled�. 
Geleneksel hale get�r�len 
etk�nl�kte yöresel sanatçılar 
Ümmet Çel�k, İsma�l Uzunoğlu,  
ve delbekç� Türkan Abacı �le 
Yaprak Hülya Şen sahne aldı. 
Keşkekler�n� y�yen katılımcılar 
hareketl� müz�kler eşl�ğ�nde 
doyasıya oynadı. Etk�nl�ğe 
Feth�ye İlçe Emn�yet Müdürü 
Kayhan Dadaşoğlu ve eş�, 
s�yas� part�ler�n tems�lc�ler�, 
yörük dernekler� �le çok sayıda 
kadın katılım sağladı. Yörük 
kültürünü yaşatmak ve 
kadınların her zaman özel 
olduğunu h�ssett�rmek �ç�n 
keşkek etk�nl�ğ�n� geleneksel 
hale get�rd�kler�n� �fade eden 
Feth�ye Yörük Türkmen 
Derneğ� Başkanı Ramazan 
Kıvrak, Seyd�kemer Yörük 
Türkmen Derneğ� Başkanı 
İsma�l Uzunoğlu ve Feth�ye 
Yörük Türkmen Derneğ� Kadın 

YÖRÜKLER, KADINLAR GÜNÜNÜ 
KEŞKEKLİ MÜZİKLİ EĞLENCEYLE KUTLADI

Kolları Başkanı Hal�me 
Karagöz, tüm katılımcılara 
teşekkür ett�ler. 
“Kadınları El Üstünde Tutan 
İnc�tmeyenTüm Erkekler� 
Selamlıyorum”
Feth�ye Yörük Türkmen 
Derneğ� Kadın Kolları Başkanı 
Hal�me Karagöz, “İy�y� kötüden 
ayıran, varlığı da yokluğu da 
gören her türlü zorluğa göğüs 
geren, doğruların peş�n� asla 
bırakmayan, bazen �natçı 
bazen de uysal olan tutuğunu 
kopan b�r candır. Kadına 
k�m�ne d�ken, k�me güldür. 
Emekç� kadınların kadınlar 
gününü kutluyorum. Kadınları 
el üstünde tutan �nc�tmeyen 
tüm erkekler� de selamlıyorum” 
d�ye konuştu. 
“İk� Büyük N�met�m Var B�r� 
Anam B�r� Yâr�m”

Seyd�kemer Yörük Türkmen 
Derneğ� Başkanı İsma�l 
Uzunoğlu �se, “Ozanımızda 
ded�ğ� g�b� �k� büyük n�met�m 
var b�r� anam b�r� yâr�m. 
Kadınlarımız her şey�m�z. 
Kadınlarımızı saygıyla 
selamlıyor, kadınlar gününüzü 
kutluyorum” d�ye konuştu. 
“Kadınlar Günü Kutlu Olsun”
Feth�ye Yörük Türkmen 
Derneğ� Başkanı Ramazan 
Kıvrak, “Kadına ağaç ded�ler, 
meyves� oldu. Kadınlar 
Türklüğün varlığında hep 
başrol oldular. Kadın güzel 
demekt�r. Kadını ana g�b� 
kardeş g�b� görürsek onlara 
saygımız vardır. Tüm 
kadınlarımızın 8 Mart Dünya 
kadınlar günü kutlu olsun” 
�fadeler�n� kullandı.
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TFF 2.L�g Kırmızı Grup'ta 
mücadele eden Feth�yespor, 
30.Hafta müsabakasında 
İskenderunspor �le deplasmanda 
2-2 berabere kaldı. Feth�yespor 
Tekn�k D�rektörü Selahadd�n 
D�nçel, oynanan bu karşılaşma �le 
haftaya oynayacakları Uşakspor 
maçı �le �lg�l� düşünceler�n� aktardı.

TFF 2.L�g Kırmızı Grup 30.Hafta 
müsabakasında Feth�yespor, 
deplasmanda İskenderunspor �le 
karşılaştı. 86.dak�kaya kadar 0-2 
üstün olan Feth�yespor, 87 ve 
90+1.dak�kalarda yed�ğ� gollerle 2-
2 berabere kaldı. Feth�yespor 
Tekn�k D�rektörü Selahadd�n 
D�nçel, oynanan bu karşılaşma �le 
haftaya oynayacakları Uşakspor 
maçı �le �lg�l� konuştu.

'İskenderun Maçının Bu Şek�lde 
B�tmes�n� Kabullenemed�k'
2-2 berabere kaldıkları 
İskenderunspor müsabakasını 
değerlend�ren Feth�yespor Tekn�k 
D�rektörü Selahadd�n D�nçel, “Maç 
önces� rak�b� 
değerlend�rd�ğ�m�zde, Play-off'un 
�ç�nde olan b�r rak�p. Üst l�g hedefi 
�le mücadele eden b�r rak�be 

DİNÇEL, 'UŞAK MAÇI HAFİFE ALINMAMASI GEREKEN BİR MAÇ’DİNÇEL, 'UŞAK MAÇI HAFİFE ALINMAMASI GEREKEN BİR MAÇ’

g�deceğ�m�z� b�l�yorum. Güçlü b�r 
rak�ple oynayacağımızı b�l�yorduk, 
fakat �ç sahada son haftalarda 
b�raz sıkıntı yaşadıklarını da 
düşünerek hareket ett�k. Özell�kle 
maçın �lk yarısını takım 
savunmasını �y� yaparak geç�rd�k 
ve gol attık �lk yarıya 1-0 önde 
g�rd�k. İk�nc� yarı y�ne takım 
hal�nde b�r savunma yaptık, b�raz 
topun kontrolü b�ze geçt� topla 
daha fazla oynamaya başladık. 
İk�nc� golü bulduktan sonra rak�p 
b�raz daha savunma güvenl�ğ�n� 
bırakarak hareket ett�. O arada 
üçüncü, dördüncü, beş�nc� 
poz�syonlarda bulunduk fakat 
değerlend�remed�k. Maçın 86. 
dak�kasında yed�ğ�m�z gol �le b�r 
saha �çer�s�nde o skoru koruma 
ps�koloj�s� �le ger� çek�lme ve b�raz 
telaş başladı. 90+'da da oluşan 
karambol var ve maç 2-2 b�tt�. Tab� 
maç önces� bu deplasmandan b�r 
puan �le döneceks�n�z deseler 
kabul edeb�l�rd�k ama maçın bu 
şek�lde b�tmes�n� kes�nl�kle 
kabullenmed�k n�ye dersen�z 2-0 
öne geçt�k ve maçın son 
dak�kalarını da kazanarak 
b�t�reb�l�rd�k. Buradan çıkarılacak 
çok ders var, ben böyle 
düşünüyorum ama 1 puan aldık 

kötünün �y�s� d�yerek 
yorumluyorum. Sadece son beş 
dak�kaya kadar veya 85-86. 
Dak�kaya kadar çok �y� mücadele 
eden çok akıllı oynayan 
Feth�yespor, son bölümde 
�sted�ğ�m�z g�b� maçı b�t�reb�l�rd�” 
ded�.

'Uşak Maçı Hafife Alınmaması 
Gereken B�r Maç'
Feth�yespor, l�g�n 31.Haftasında 
ev�nde matemat�ksel olarak l�gden 
düşmeye en yakın aday olan 
Uşakspor �le karşılaşacak. D�nçel, 
'Uşak Maçı Hafife Alınmaması 

Gereken B�r Maç' ded�. 
Açıklamalarına devam eden 
Feth�yespor Tekn�k D�rektörü 
Selahadd�n D�nçel, “Çıkarılacak 
çok dersler var b�z de bu dersler� 
çıkarıp önümüzdek� hafta 
oynayacağımız Uşak maçına 
hazırlanacağız. Bugün �t�bar� �le 
toplanıyoruz ve Uşak maçı 
hazırlıklarına başlayacağız. Uşak 
takımı bu hafta matemat�ksel 
olarak belk� küme düşecek.  Ama 
b�z şartlar ne olursa olsun bu maçı 
�ç sahada taraftarlarımızla 
kazanmak �st�yoruz. Bu tür maçlar 
tehl�kel� maçlardır, hafife 

alınmaması gereken rehavete 
kapılmadan hazırlanılması 
gerek�rken maçlardır. B�z de bu 
şek�lde hazırlanıp hafta sonu bu 
engel� hep b�rl�kte aşmak �st�yoruz. 
B�z her maça çıktığımız g�b� tam 
kadro, uygun gördüğümüz kadro 
d�yey�m o şek�lde çıkacağız. 
Kes�nl�kle rotasyon g�b� b�r 
düşüncem�z yok. Cezalımız yok. 
Sadece maç �çer�s�nde Ahmet 
Derel�'n�n b�r ağrısı oldu o ağrı 
sonrası değ�ş�kl�k yaptık. Şu anda 
çok c�dd� b�r durum yok ama 
bugün çok daha net bell� olacak 
kısmen ufak tefek ağrısı, sızısı 

olan arkadaşlarımız oldu ama 
c�dd� b�r durum şu anda söz 
konusu değ�l. Nurett�n döndü 
ondak� sıkıntı zaten sakatlık değ�l 
de b�r enfeks�yon �le alakalı b�r 
durumdu dönüş yaptı. Ömer Mert 
Gündüz �se muhtemelen 
önümüzdek� hafta takım �le 
çalışmalarına başlayacak. Bu 
hafta da b�reysel olarak çalışacak. 
Önümüzdek� hafta takımla b�rl�kte 
çalışmalara başlayacak” ded�.
Feth�yespor – Uşakspor 
müsabakası 17 Mart Pazar günü 
saat 14.00'te Feth�ye Şeh�r 
Stadı'nda oynanacak.

Feth�yespor Başkanı Esat Bakırcı 
Feth�yespor ekonom�s�n� 
anlatarak, bu bütçelerle 
Feth�yespor'u ayakta tutmanın zor 
olduğunu bel�rtt�. Bakırcı “72 k�ş�l�k 
altyapıyı 800 k�ş�ye çıkardık. 
Çocuklarınızı h�ç m� 
sevm�yorsunuz, Sadece Al�m 
Karaca ve Esnaf Hastanes�'n�n 
katkıları �le olmuyor, herkes�n 
desteğ� lazım” �fadeler�n� kullandı. 
"7 haftadır mağlub�yet yüzü 
görmeyen Feth�yespor'da Başkan 
Esat Bakırcı, değerlend�rmelerde 
bulundu. Bakırcı, Ramazan Ayı'nı 
kutlamasıyla başladığı 
konuşmasında, zor kura 

ESAT BAKIRCI “ÇOCUKLARINIZI HİÇ Mİ SEVMİYORSUNUZ?”

çekt�kler�n�, bunun kend�ler�n� b�raz 
zorladığını ancak Selahadd�n 
Hoca'nın gelmes�yle b�r �vme 
kazandıklarını bel�rtt�. Bakırcı, "7 
maçtır yen�lm�yoruz, bunu da yıl 
sonuna kadar devam etmes�n� 
�st�yoruz. H�ç olmazsa 
deplasmanlarda yen�lmemek 
�st�yoruz. 1 puan b�ze yeterl�d�r, 
puan puandır. Güçlü b�r takım. 
Son 5 dak�kada gelen gol hep�m�z� 
üzdü ama yapacak b�r şey yok. 
L�g�m�z devam ed�yor. Önümüzde 
Uşak maçı var. Uşak maçına da 
aynı şek�lde hazırlanıyoruz. H�çb�r 
zaman Uşak'ı küçümsem�yoruz. 
Feth�yespor'un bu sene 

b�t�reb�leceğ� en yukarıdak� yerde 
b�t�rmes�n� �st�yoruz. Play-off 
hakkını kaybett�k, ama nasıl 
kaybett�k, şöyle b�r toparlarsanız: 
Buradak� beraberl�k dışarıda 
aldığımız şanssız beraberl�k b�z� 
bundan uzaklaştırdı. Daha �y� 
g�tmek �ç�n daha �y� şeyler yapmak 
lazım” ded�.
“Çocuklarınızı h�çm� 
sevm�yorsunuz”
Feth�yespor Başkanı Esat Bakırcı 
Feth�yespor'un bu ekonom� �le zor 
ayakta durduğunu bel�rtt�. Bakırcı 
“Bunu daha önce de söylüyorum: 
Ekonom�, ekonom�, ekonom�. 
B�z�m ekonom�m�z Feth�yespor'u 
zor �dare ed�yoruz. Sadece 
Beled�ye Başkanı Al�m Bey'�n ve 
Esnaf Hastanes�'n�n katkılarıyla 
olmuyor. Bu l�gte mücadele etmek 
�ç�n �y� yerlere geleb�lmek �ç�n 
şehr�n katkısı, d�ğer resm� 
kuruluşlardan ve devlet�n 
katkısıyla beraber, beled�yen�n 
b�raz daha katkısının fazla olması 
lazım, onu da açıkça söylüyorum. 
Bunların heps� b�rb�r�nden geç�yor. 
B�z�m b�r Iğdır'la, Kastamonu'yla, 
Erz�ncan'la mücadele 
edememem�z�n sebeb� bunlar. 
Kolay değ�l, bunların heps�n�n 

g�derler� 100 m�lyon c�varında. B�z 
bunun yarısına b�le razıyız, ama 
onu da bulamıyoruz. B�z�m de 
gücümüze g�d�yor. Bu kadar 
borcun �ç�nden buraya kadar 
geld�k. L�gde olab�ld�ğ�nce en �y� 
yere get�rmek �st�yoruz. Daha �y� 
şeyler yapmamız lazım. Feth�ye 
�ç�n b�z çok şeyler bekl�yoruz. 
Şurada 72 k�ş�l�k altyapıyı  800 
k�ş�ye çıkardık. Bunlar yeterl� değ�l 
m� arkadaşlar? O çocuklara 
burada spor yaptırmak, bırakın 
bunları, çocuklarınıza katkı ver�n. 
Çocuklarınızı h�ç m� 
sevm�yorsunuz? Eller�nde b�rer 
laptop, b�rer telefon, bununla 
geç�r�yorlar. İy� şeyler yapsınlar; 
spor yapan çocuktan zarar 
gelmez. Futbolcu olmayab�l�r, 
heps�  futbolcu, basketbolcu, 
voleybolcu olacak değ�l. Ama 
bunların heps� eğer spor 
yaparlarsa ülkem�ze çok �y� b�r 
şek�lde faydalı olurlar. Bütün 
amacım bu, o yüzden bu 
Feth�yespor'a h�zmet ed�yorum. 
Şu takımın yaşamasını �st�yorum. 
En üst yerlerde olmasını 
�st�yorum; destek bekl�yorum." 
İfadeler�n� kullandı


